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Služba Općinskog načelnika i  
Općinskog vijeća  
 
Broj: 02-04-2-1051/22  
Datum, 16.05.2022. godine 

Z A P I S N I K 
sa 15. redovne sjednice Općinskog vijeća Maglaj 

održane dana 16.05.2022. godine u 9:00 sati u  Sali Općinskog vijeća 
JU Dom kulture «Edhem Mulabdić» Maglaj 

 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, na osnovu člana 59. Poslovnika o radu Općinskog vijeća 
Maglaj, zaključaka Kolegija od 05.05.2022.godine, te Programa rada Općinskog vijeća za 2022. 
godinu, otvaram 15.redovnu sjednicu Općinskog vijeća. 
 
Na današnju sjednicu pozvani su vijećnici iz parlamentarnih političkih stranaka: SDP, SDA,   
A-SDA, DF, HDZ BIH i samostalni vijećnici Elvir Vehabović i Mustafa Bešić. 
 
Poziv za sjednicu  dostavljeni su OSCE terenskom uredu u Travnik, te sredstvima informisanja 
koji prate rad današnje sjednice Općinskog vijeća. 
 
Pozvan je Načelnik općine, rukovodioci općinskih Službi, Općinska pravobraniteljica, kao i 
predstavnici čiji materijali će biti razmatrani na današnjoj sjednici Općinskog vijeća. 
 
Na sjednicu su pozvani i  zastupnik u Domu naroda gospodin Jasminko Kapić, te zastupnica u 
Skupštini ZDK gospođa Emira Drnda-Čičeklić. 
 
Sve vas srdačno pozdravljam i pozivam da svako na sebi svojstven način, odamo dužnu počast 
onima koji su svoje živote ugradili u zemlju, domovinu nam Bosnu i Hercegovinu i svim žrtvama 
rata. 
 
Zamolila bih predstavnicu Službe Općinskog načelnika i Općinskog vijeća da prozivkom vijećnika 
utvrdimo broj vijećnika na 15. redovnoj sjednici Općinskog vijeća uz napomenu da je 
dopredsjedavajuća, uzimajući u obzir novonastalu situaciju u Natron-Hayatu najavila svoj 
izostanak sa današnje sjednice i gospodin Fetić će kasniti, ali će prisustvovati.  
Dobro kada dođe mi ćemo evidentirati njegovo prisustvo.  
Na današnjoj sjednici Vijeća prisustvuju 23 vijećnika,  nisu prisutni dopredsjedavajuća Aida Bašić 
i Samir Fetić koji će nam se naknadno pridružiti, konstatujem da Općinsko vijeće može punovažno 
raditi, odlučivati i donositi odluke, zaključke i rješenja. Ovim je ispoštovan član 88. Poslovnika o 
radu Općinskog vijeća Maglaj.  
Na današnjoj sjednici izvršit ćemo i verifikaciju Zapisnika sa 14. redovne sjednice Općinskog 
vijeća. Da li ima primjedbi na Zapisnik? Nema.  
Zapisnik stavljam na verifikaciju. Ko je za?  Protiv ? Uzdržan ?  
Konstatujem da smo jednoglasno verificirali Zapisnik sa 14. redovne sjednice Općinskog vijeća. 
Otvaram raspravu po pitanju Dnevnog reda.  
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U ovom dijelu htjela bih informisati Vijeće kao i sve prisutne da smo prije otvaranja sjednice imali 
kratku sjednicu Kolegija na kojoj sam sugerisala proširenje Dnevnog reda za donošenje jedne 
Odluke vezane za dodjelu javnih priznanja. To jeste da naložimo Komisiji za dodjelu javnih 
priznanja da uđe u proceduru, što znači zapravo raspisivanje javnog konkursa po važećoj Odluci 
koja je na snazi od ranije. Eto. da li ćemo možda predsjednici Klubova se izjasniti vezano za ovo 
proširenje Dnevnog reda koje smo na Kolegiju jednoglasno usvojili. Dobro .. samo nismo još tu.. 
Emina zove izvinite, Elza ako možeš ti samo s Eminom da se čuješ. Dakle, tu Odluku možemo 
staviti ovdje prije urbanizma znači kao 4.tačku Dnevnog reda, evo predlažem, a onda da idu sve 
ove odluke iz urbanizma kao 5. tako je. Onda ide Prijedlog Odluke o usvajanju djelimične izmjene 
Regulacionog plana Misurići bila bi tačka 6. Ko je za prijedlog proširenja Dnevnog reda, koju ćete 
dobiti naravno. Emina priprema Odluku i donijet će, koju ćete dobiti na uvid, prije nego dođe na 
sami Dnevni red. Ko je za proširenje Dnevnog reda? Protiv ? Uzdržan? Jedan. 
Glasalo za; Svjetlana Zamboni, Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, 
Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Firuz Galijašević, Senad Šehić ( SDP), Mustafa 
Bešić (samostalni vijećnik), Elvir Vehabović (samostalni vijećnik), Pero Mamić (HDZ BiH), Maid 
Suljaković, Jasmin Begić, Eldis Kusur,  Eldin Pehrat, Mirsad Bejzić, Adis Abdurahmanović, Edin 
Salatović, Edin Osmić, Safet Jašić( SDA) 
Glasalo protiv; Nema. 
Glasalo uzdržanih, Hajrudin Fermić(DF) 
U skladu s tim pročitat ću prijedlog za današnju sjednicu Dnevnog reda. 
 

DNEVNI RED 
 
1. Periodični finansijski izvještaj Budžeta/Proračuna Općine Maglaj za period 01.01.-

31.03.2022.godine; 
2. Izvještaj o izvršenju tekuće budžetske rezerve od 01.01.-31.03.2022.godine; 
3. Prijedlog Programa poticaja u poljoprivrednoj proizvodnji općine Maglaj za 2022.godinu; 
4. Prijedlog Programa utroška sredstava – poticaj u zapošljavanju mladih poduzetnika za 2022.godinu; 
5. Prjedlog Odluke o pokretanju procedure za dodjelu javnih priznanja  Maglaja za 2022.godinu 
6. Prijedlog Odluke o usvajanju djelimične izmjene Regulacionog plana „Misurići“ (po zahtjevu Bašić 

Esada);  
7. Prijedlog Odluke o usvajanju djelimične izmjene Regulacionog plana „Misurići“ (po zahtjevu 

Čolaković Nedima);  
8. Prijedlog Odluke o usvajanju djelimične izmjene Regulacionog plana „Centar Maglaj-sjeverni dio“ (po 

zahtjevu MEGATAS doo Maglaj);  
9. Prijedlog Odluke o pristupanju djelimičnoj izmjeni Regulacionog plana „Centar Maglaj-sjeverni dio“  

(po zahtjevu Bajrić Ragiba);  
10. Prijedlog Odluke o pristupanju djelimičnoj izmjeni Regulacionog plana „Kosova“  (po zahtjevu Smajić 

Samila i Smajić Muradifa);  
11. Prijedlog Odluke o pristupanju djelimičnoj izmjeni Regulacionog plana „Liješnica“ 
12. Prijedlog Odluke o prodaji neposrednom pogodbom zemljišta radi oblikovanja građevinske parcele 

označene sa „20a“ po IRP  „Centar Maglaj-sjeverni dio“ (po zahtjevu „Alu Wood“ doo);  
13. Prijedlog Odluke o prodaji neposrednom pogodbom zemljišta radi oblikovanja građevinske parcele 

označene sa „20b“ po IRP  „Centar Maglaj-sjeverni dio“ (po zahtjevu „Alu Wood“ doo);  
14. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o pečatu Općine Maglaj; 
15. a) Rješenje o razrješenju člana Komisije za poljoprivredu, vodoprivredu i šumarstvo;  
 b) Rješenje o imenovanju člana Komisije za poljoprivredu, vodoprivredu i šumarstvo;  
16. Odluka o imenovanju povjerenika MZ na području općine Maglaj. 

 
Vijećnička pitanja i inicijative. 
 



3 
 

Ko je za usvajanje dnevnog reda kako je i pročitan? Protiv? Uzdržan ? Konstatujem da smo 
jednoglasno usvojili Dnevni red te možemo preći na prvu tačku Dnevnog reda. 
 
AD1. Periodični finansijski izvještaj Budžeta/Proračuna Općine Maglaj za period 01.01.-
31.03.2022.godine 
 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, Dženana možete Vi dati uvodnu riječ. 
Dženana Hadžiedhemović Grahić(uvodničar), na samom početku da vas sve srdačno pozdravim 
i poselamim i nadam se da ćete sjednicu uspješno okončati. Što se tiče materijala ja zaista ne bih 
ovdje dužila, ukoliko ima neko pitanje, ja ću rado da odgovorim. Vi ste u okviru materijala dobili 
set od 9 obrazaca, čiji prilog su još dodatno i narativni dio. Tako da su sva namjenski doznačena 
sredstva koja su i utrošena ili nisu utrošena ili su djelimično utrošena jasno su definisana i po 
kojem su ugovoru ili Odluci od strane viših nivoa vlasti doznačena za koju namjenu. Imate tamo, 
naravno, ono što ja svaki puta ističem što se tiče periodičnih izvještaja, prema zakonu mi smo 
dužni najkasnije do 20. aprila dostaviti kantonalnom Ministarstvu finanasija periodične izvještaje, 
naravno to znači da se ti izvještaji završavaju sa 17.otprilike aprilom, što datumski je li još uvijek 
nije dosta računa pristiglo u Službu tako da su oni promjenjivi, nisu konačni, ali eto informativno 
služe da se vidi kakvi su to prihodi, na tom kvartalnom presjeku. Kakvi su to rashodi i u kom 
smjeru ide izvršavanje Budžeta. Naravno izvještaji su svi dostavljeni i u kantonalno ministarstvo 
finansija u zakonski definisanom roku, kao i u Službu Vijeća, Općinskog vijeća i Općinskog 
načelnika je li, kako bi bili vama materijal na ovoj sjednici. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala Dženana, možete tu ostati bliže ukoliko bude nekih 
pitanja. Otvaram raspravu. Zatvaram raspravu po ovoj tački Dnevnog reda, te …. Pa ja sam 
zatvorila već raspravu znači kad otvorim raspravu molim vas da se odmah javite. Ko je za ? pa 
gledam, niko se ne javlja. Šta vam treba razmišljate hoćete li se javiti za diskusiju ? Mogu Jasko, 
otvorila sam raspravu, niko se nije javio, sačekala..kad sam zatvorila raspravu Safet je podigao 
ruku ? Ko je za usvajanje Periodičnog izvještaja za navedeni period? Pauza na zahtjev Kluba SDA. 
Predsjednik Kluba SDA je tražio riječ nakon pauze.  
Vijećnik Maid Suljaković, selamim i pozdravljam sve prisutne. Obzirom da je sam početak 
15.sjednice krenuo katastrofalno, da predsjedavajuća je nakon 2 sekunde nije dozvolila riječ našem 
vijećniku. Ukoliko se ne usvoji zahtjev da iznese stavove po ovoj tački, mi ćemo napustiti sjednicu 
i nećemo nastaviti rad.  
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala lijepo Maide. Mirza vi ste isto rekli da ćete napraviti 
pauzu ili..predsjednik Kluba SDP-a je rekao da nakon što vi iznesete stav da će i oni tražiti pauzu, 
pa evo na zahtjev Kluba SDP-a pauza Kluba. Nastavljamo s radom. Evo nakon ovih pauza 
Klubova koji su pravljeni, ponavljam još jednom, rasprava po pitanju prve tačke Dnevnog reda je 
zaključena. Maide, hoćete Vi iznijeti sad svoj stav za govornicom? Izvolite.  
Vijećnik Maid Suljaković, hvala predsjedavajuća. Ponavljam još jednom obzirom da je prva 
točka 15.sjednice krenula odmah nakaradno, da je se prekinuo naš vijećnik da iznese stav, da mu 
se nije dozvolilo osnovno demokratsko pravo da iznese stavove po pitanju tačaka dnevnog reda, mi 
nećemo nastaviti u radu ove sjednice. Hvala. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala Vam za iznošenje vašeg stava. Sačekat ćemo da 
vijećnici napuste salu, a onda ću ja kao predsjedavajuća ili ako hoćete sačekajte da vidite šta imam 
reći. Žao mi je što je ovako počela današnja sjednica. Elvire je li i Vi odlazite? Dobro samo da 
mogu konstatovati zbog zapisnika. Dobro evo prebrojat ćemo se nakon ovoga. Samo moram evo 
iznijeti i kao predsjedavajuća da kažem da ovo nije prvi put da otvorim raspravu, pogledam u salu 
niko se ne javlja za riječ i pri zaključivanju rasprave po određenoj tački dnevnog reda, neko se 
javlja. Mislim da trebamo poštovati Poslovnik, kad se rasprava otvori, svi vijećnici dolaze 
pripremljeni na sjednicu Vijeća, kao i Klubovi i tačno znaju po kojim tačkama će ko diskutovati te 
vas molim da ne oklijevate prilikom prijava za raspravu. A evo jednom zauvijek moramo se 
naučiti redu i poštovati i naše građane i sve prisutne u ovoj Sali dakle i svačije vrijeme. Nakon 
ovoga, samo da konstatujem da su vijećnici Kluba SDA napustili sjednicu kako su to iznijeli i u 
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svom stavu, te da u Sali Općinskog vijeća, nije prisutan ni gospodin Vehabović Elvir. Za riječ se 
javio gospodine Fermić i žao mi je što je na ovaj način počela današnja sjednica. 
Vijećnik Hajrudin Fermić, ja zaista ne namjeravam ovdje dugo raspredati ni diskutovati o ovom 
činu i predsjedavajuće i Kluba SDA, ali želim da upozorim na odredbe Poslovnika o radu koji kaže 
da predsjedavajuća, odnosno radno predsjedništvo su dužni da osiguraju izjašnjenje vijećnika po 
određenoj tački dnevnog reda, odnosno i učešća u diskusiji. Ono što ste vi sada iskoristili jeste 
jedna nedorečenost u Poslovniku koja kaže koliko vremena, koliki period treba da bude od 
momenta kada kažete zaključili smo raspravu do momenta kada ne možete više dozvoliti riječ. 
Činjenica je evo ja tražim i insistiram da se vrati tonski zapisnik i da se vidi da nije više od jedne 
do dvije sekunde završeno od Vaše posljednje riječi, posljednog slova koje ste izgovorili čime ste 
praktično onemogućili izjašnjenje vijećnika. Dakle, ja sugerišem dajte jedan razuman period od 
momenta kada kažete ima li ko da uzme učešće u diskusiji do momenta kada se kaže zatvaram 
sjednicu. Ovo je zaista bilo, ja mogu reći pa sigurno nekorektno s vaše strane. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala lijepo na Vašoj diskusiji, a evo ja moram obzirom da 
se referiralo na mene reći da ovo nije ni prvi ni posljedni put da vijećnici reaguju na način na koji 
reaguju. Kada otvorim raspravu niko se ne javlja, čim zaključim raspravu počnu se dizati ruke. 
Ovo nije ni prvi, a nadam se da je bilo posljedni puta, jer evo jednom zauvijek i mi kao vijećnici 
moramo se naučiti redu. Pogledajte i druge skupštne. Kad se otvori rasprava, otvorena je rasprava, 
kada se zatvori, ona je zatvorena i nema više diskusije po toj tački dnevnog reda, možemo ići u 
izjašnjenja eventulane pauze itd. za usaglašavanje stavova Klubova. Evo ja stojim iza svoga stava. 
Dozvolite samo da završim. Dakle otvorila sam raspravu, nije se niko javio. Pogledala sam cijelu 
salu, ni jedne dignute ruke nije bilo. Zatvorila raspravu. Kada sam je zatvorila, vijećnik se javio za 
diskusiju, što je već istekao rok, je li. Izvolite replika meni pretpostavljam.  
Vijećnik Hajrudin Fermić (replika), pomenuli ste praksu drugih vijeća, drugih skupština. Ja isto 
tako idem prema toj praksi drugih vijeća i drugih skupština u kojima da ne govorim o 
elektronskom načinu prijavljivanja, u kojem ne govorim odbrojavanju kada se pozovu određenu 
poslanici ili vijećnici da govore. Prema tome, taj argument ne stoji i to sam htio samo da Vam 
repliciram. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, dobro mi nemamo elektronski rad ovdje u Vijeću..ja 
nemam novca da nabavim za ovo Vijeće, ako Vi imate izvolite kupite. Ja lično nemam, evo ja ne 
mogu nabaviti za elektronsko poslovanje Vijeća oprema. Mi nastavljamo s radom. Dakle evo 
Vijeće je tu, Kolegij je tu. Ukoliko sam ja narušila određenu proceduru po Poslovniku Kolegij ima, 
pa neka na sljedećoj sjednici raspravlja o tome. Kao i tome koliko će trajati čekanje da se neko 
prijavi. Ja nemam ništa protiv da to traje i minut da sjedimo i da gledamo jedni u druge, a da vi u 
59 sekundi podignete ruku, ako će se tako poštovati način prijavljivanja za diskusiju. U svakom 
slučaju nije bilo diskusije dakle po ovoj tački dnevnog reda. Dženana je iznijela ovaj kao 
uvodničar ono što je iznijela, te prvu tačku stavljam na glasanje. Ko je za donošenje Periodičnog 
finansijskog izvještaja Budžeta/proračuna Općine Maglaj za period 01.01.-31.03.2022.godine? 
Glasalo za; Svjetlana Zamboni, Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, 
Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Firuz Galijašević, Senad Šehić( SDP), Mustafa 
Bešić (samostalni vijećnik), Pero Mamić(HDZ BiH),) Hajrudin Fermić(DF) 
Glasalo protiv; Nema. 
Glasalo uzdržanih, nema. 
Konstatujem da smo jednoglasno usvojili periodični finanasijski izvještaj.  
Elvir Vehabović (samostalni vijećnik) nije prisutan u Sali za vrijeme glasanja. 
 
 

Z A K L J U Č A K 
1.1.Usvaja se Periodični finansijski izvještaj Budžeta/Proračuna Općine Maglaj za period 01.01.-
31.03.2022.godine 
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AD 2. Izvještaj o izvršenju tekuće budžetske rezerve od 01.01.-31.03.2022.godine 
 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, prelazimo na drugu tačku dnevnog reda, a to je Izvještaj o 
izvršenju tekuće budžetske rezerve od 01.01.-31.03.2022.godine. U dostavljenom materijalu tačno 
je vidljivo u šta su utrošena sredstva iz budžetske rezerve. Ne znam hoćete li davati uvodnu riječ, 
ima li potrebe, pošto je taksativno  navedeno. Hvala Vam Dženana. Otvaram raspravu. Zatvaram 
raspravu po ovoj tački dnevnog reda, te Izvještaj o izvršenju tekuće budžetske rezerve stavljam na 
glasanje. Ko je za ? Protiv? Uzdržan ? 
Glasalo za; Svjetlana Zamboni, Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, 
Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Samir Fetić, Almin Smailović, Firuz Galijašević,Senad Šehić( 
SDP), Mustafa Bešić (samostalni vijećnik),Pero Mamić(HDZ BiH),) Hajrudin Fermić(DF) 
Glasalo protiv; Nema. 
Glasalo uzdržanih, nema. 
Konstatujem da smo jednoglasno usvojili Periodični finanasijski izvještaj. Elvir Vehabović 
(samostalni vijećnik) nije prisutan u Sali za vrijeme glasanja. 
 

Z A K L J U Č A K 
2.1. Usvaja se Izvještaj o izvršenju tekuće budžetske rezerve od 01.01.-31.03.2022.godine. 
 
 
AD 3.Prijedlog Programa poticaja u poljoprivrednoj proizvodnji općine Maglaj za 
2022.godinu 
 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, prelazimo na treću tačku dnevnog reda, a to je Prijedlog 
Programa poticaja u poljoprivrednoj proizvodnji  općine Maglaj za 2022.godinu. Dženana jeste Vi 
uvodničar također, izvolite.  
 Dženana Hadžiedhemović Grahić (uvodničar), na jednoj od predhodnih sjednica smo imali 
Nacrt poticaja u poljoprivrednoj proizvodnji. Vijeće je usvojilo i definisalo javnu raspravu. Javna 
rasprava je održana. Javnoj raspravi su prisustvovali osim uposlenika Službe za privredu, 
predsjednik Komisije Općinskog vijeća, kao i gospodin Hajrudin Fermić vijećnik Općinskog 
vijeća Maglaj. Nakon što je završena javna rasprava, te konstatovani prijedlozi. Nakon razmatranja 
cjelokupne finanasijske slike drugu godinu, Vijeću je ponuđen materijal..prijedlog poticaja 
poljoprivredi u kome je došlo do izmjene, odnosno gdje smo uobzirili da će doći do povećanja za 
poljoprivrednike odnosno obrte u rasponu od …gdje se usvaja novi koeficijent sa 1,1 na 1,2 od 1,2 
do 1,5. Nije tačno definisana visina koeficijenta, iz razloga zato šro ne znamo koliko se može 
prijaviti obrtnika koji u toku godine..ovo su sve rađene procjene na bazi 2021.godine, tako da smo 
ostavili taj raspon od 1,2 do 1,5. Znači od zavisnosti od broja prijavljenih poljoprivrednih 
proizvođača, te finansijske mogućnosti budžeta, naravno u svakom slučaju kao i uvijek Općina 
Maglaj nadležena služba i Načelnik općine uvijek u skladu sa finanasijskim mogućnostima ide u 
korist poljoprivrednih proizvođača. U materijalima je također definisano na koje tačno kulture se 
to odnosi, tako da ja ne znam ukoliko ima još neko dodatno pitanje…to su neke stvari koje sam ja 
htjela da istaknem, koje su novina…jeste i novina je ono što smo već na vijeću pričali je li, da od 
sada u okviru poticaja poljoprivrednoj proizvodnji Općina Maglaj ima i  poticaj za poljoprivrednu 
proizvodnju za ovce, što se tiče stočarstva. Potom za bundave i kornišone. To su neke novine 
ukoliko bude pitanja, pardon ne kornišone nego šampinjone. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, u principu što smo davali kao prijedlog. Hvala lijepo. Za 
diskusiju se javio..otvaram raspravu po ovoj tački dnevnog reda. Javio se gospodin Šehić, zatim 
gospodin Fermić. 
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Vijećnik Senad Šehić, dobar dan svima. Već sam ranije konstatovao da je Porgram poticaja u 
poljoprivrednoj proizvodnji općine Maglaj za 2022.godinu kvalitetno urađeno i može se 
konstatovati da Općina Maglaj pruža kvalitetnu i kontinuiranu podršku za poljoprivredno područje 
naše općine. Dakle u odnosu na program, evo šefica je već nešto o tome rekla. U odnosu na 
program iz 2021.godine je li imamo tri nove kategorije. Jedna je od njih i podrška za proizvodnju 
gljiva šampinjona i bukovača koju sam ja u ime Kluba vijećnika SDP-a predložio na 13.sjednici 
Općinskog vijeća i zahvaljujem se ovom prilikom Komisiji za poljoprivredu što je uvažila ovaj 
Prijedlog i naravno nadležnoj Službi za privredu, finanasije i privredni razvoj općine Maglaj, kao i 
načelniku što su izradili jedan ovakav kvalitetan program poticaja. Dakle, također vidljiva su i 
određena poboljšanja u nekim drugim kategorijama, tako da nema razloga da mi kao Klub 
vijećnika SDP-a ne podržimo Program poticaja u poljoprivrednoj proizvodnji za 2022.godinu. 
Hvala. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala lijepo. Izvolite gospodine Fermić. 
Vijećnik Hajrudin Fermić, kako gospođa Grahić reče bio sam na javnoj raspravi i ono što je bilo 
moje zapažanje jeste i to smo se i složili da je veoma mali broj posjetilaca došao na tu javnu 
raspravu, što je za mene bilo ovako poprilično iznenađujuće, obzirom na činjenicu da kada je ovaj 
akt ovaj dokument bio u Nacrtu zaista ova sala je bila malena u svakom…svake godine kad se 
provodila javna rasprava. Pitajući te prisutne šta je, rekli su da je evo kao vrlo malo ovaj da 
pojačavamo taj poticaj kada su u pitanju obrtnici. To su da ne zaboravimo, to su ljudi koji plaćaju 
poreze koji plaćaju doprinose, koji općinskoj administraciji, gospođa koja je direktno angažovana 
na poljoprivredi neophodan im je i to je i rečeno na javnoj raspravi, neophodan im je 
poljoprivredni inženjer, odnosno i obaveza općinske administracije da ima poljoprivrednog 
inženjera kao savjetnika kod sebe. Te sugerišem da se o tome još jednom dakle razmisli, odnosno 
da se angažuje kao stalni zaposlenik i poljoprivredni inženjer u općinskoj administraciji. Treća 
stvar sugerišem da općinska administracija pokrene postupak revizije naše Strategije razvoja 
poljoprivredne proizvodnje. Mislim da je ona iz 1000  razloga i ovog vremena u kojem živimo, 
ove situacije u kojoj jesmo trenutno zaslužuje da se revidira da bude na sjednici Općinskog vijeća i 
na kraju krajeva moglo bi se reći da je ona formalno, hronološki dakle datumski i istekla, ali 
mislim da je postojeći tekst ove Strategije jako kvalitetan, jako dobar i da je samo neophodno da 
napravimo jednu reviziju te Strategije. Eto to su moji prijedlozi.  
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, je li bio nosilac tih administracija i komisija naravno. 
Gospodin Bešić. 
Vijećnik Mustafa Bešić, evo ovako ja vas sve selamim i pozdravljam pošto izlazim prvi put. 
Dosta toga su i moji prehodnici rekli, ali moram da izađem kao član komisije, odnosno 
dugogodišnji član od početak znači Vijeća sam član Komisije za poljoprivredu i dajem veliku 
podršku u izradi Strategije, znači plana te sam jedan i od učesnika znači čovjek koji radi, bavi se 
poljopvirednom smijer voćarstvo. Znači stalo mi je da svake godine uvedemo neku novinu da 
pratimo razvoj poljoprivrede i šta tržište traži. Ono što želim da kažem da smo isto ovaj Plan i 
program poticaja poljoprivrede za 2022.godinu kao što su moji prehodnici rekli, uveli tri novine. 
Moj prijedlog je bio košpice bunadava, jer pratim na terenu da dosta ljudi toga..tom se granom 
bavi, a da je unosan posao. Mnogi to ljudi ne znaju šta znači proizvodnja bundave, da košpica je 
tražena i da je jako dobra cijena, a s tim da povećamo i da aktiviramo više ljudi na našoj općini da 
se bavi tom poljoprivrednom granom. Nemam puno još dodati. Smatram da da ovaj program 
poticaja je kvalitetno urađen i da akobogda u narednim godinama da gledamo da što više još 
povećamo, jer evo pogledajte situaciju na terenu u svijetu i u Evropi da je hrana toliko skupa i da 
će nam biti u ovim narednim godinama borba za hranu. BiH, odnosno općina Maglaj ima toliko 
parcela neurađenih površina i ja sam isto sam puno toga propustio, ne radim moramo se ljudi 
aktivirati više toga da proizvodimo zdravu hranu. Evo vidite šta nam se dešava da mi svako malo 
nešto zavisimo od nekih drugih ljudi, a zemlja nam džaba kisne, propada, korovi. Eto toliko 
sugerišem ovom prilikom da narod se uključi, da počinjemo se vraćati  proizvodnji zdrave hrane. 
Eto toliko i hvala. 
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Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala lijepo. Da li ima još diskutanata? Ukoliko nema evo 
napominjem da u okviru ovih diskusija da su iznesene od strane gospodina Fermića, iznesene su 
dvije konkretne sugestije. Dakle jedna je općinska administracija uzme u obzir sugestije 
poljoprivrednika vezano za zapošljavanje poljoprivrednog inženjera koji bi bio od velike koristi za 
poljoprivredne proizvođače, a druga je bila da se uđe u reviziju Strategije o poljoprivredi čiju 
aktivnost bi nosila i općinska administracija i Komisija za poljoprivredu pretpostavljam, te kada 
budem iznosila, dakle da usvajamo ovu tačku iznosim dakle i ove dvije sugestije koje su iznesene 
od gospodina Fermića. Dakle da se razmotre mogućnosti vezano za zapošljavanje, a da se uđe u 
proceduru revizije i Strategije u poljoprivredi. Dakle na glasanje stavljam Prijedlog Programa 
poticaja u poljoprivrednoj proizvodnji općine Maglaj za 2022.godinu uz iznesene sugestije od 
strane vijećnika Fermića. Ko je za donošenje ovakvog prijedloga ? 
Glasalo za; Svjetlana Zamboni, Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, 
Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Samir Fetić, Almin Smailović, Firuz Galijašević, Senad Šehić( 
SDP), Mustafa Bešić (samostalni vijećnik), Elvir Vehabović (samostalni vijećnik), Pero 
Mamić(HDZ BiH),) Hajrudin Fermić(DF) 
Glasalo protiv; nema. 
Glasalo uzdržanih, nema. 
Konstatujem da smo jednoglasno usvojili i ovu tačku dnevnog reda i gospodin Vehabović je 
učestvovao u glasanju. 
 

ZAKLJUČAK 
 
3.1. Usvaja se Program poticaja u poljoprivrednoj proizvodnji općine Maglaj za 2022.godinu. 
 
AD 4. Prijedlog Programa utroška sredstava – poticaj u zapošljavanju mladih poduzetnika 
za 2022.godinu 
 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, prelazimo na narednu tačku dnevnog reda, a to je Prijedlog 
Programa utroška sredstava-poticaj u zapošljavanju mladih poduzetnika za 2022.godinu. 
Uvodničar je gospođa Hadžiedhemović Grahić. 
Dženana Hadžiedhemović Grahić(uvodničar), kada govorimo o prijedlogu programa utroška 
sredstava za poticaj mladim poduzetnicima Starter, ono što ću ja ovdje istaći jeste  da je Nacrt 
ponuđen na jednoj od predhodnih sjednica Općinskog vijeća, da je Vijeće definisalo održavanje 
javne rasprave, međutim da na zakazanu javnu raspravu nije se pojavilo ni jedno zainteresovano 
lice. To nije baš neka pohvalna činjenica, no eto takva je kakva jeste, te dužna sam da informišem 
Vijeće o tome. Tako da je Služba ponudila materijal onakav kakav je i u Nacrtu nisu vršene 
nikakve izmjene obzirom da nismo imali nikakvih konkretnih prijedloga niti sugestija, a sam Nacrt 
je rađen u skladu sa finansijskom slikom i mogućnostima i naravno zakonskom regulativom.  
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni,  i ulazimo sada u proceduru je li… 
Dženana Hadžiedhemović Grahić(uvodničar), jeste jeste usvajanjem ovog Programa utroška 
daje se ovlasti Općini Maglaja odnosno načelniku da u narednom periodu raspiše javni poziv za 
dostavu, odnosno prije svega održat će se trening za pisanje biznis planova itd.ono što je ustaljena 
već procedura godinama. 
Dženana Hadžiedhemović Grahić(uvodničar), hvala lijepo. Otvaram raspravu po ovoj tački 
dnevnog reda. Gospodin Galijašević. 
Vijećnik Firuz Galijašević, pozdravljam sve prisutne, neću dugo. Sjećam se 2017.godine kada 
smo izglasali prvi puta iznos od 15.000,00  za poticaje samozapošljavanja mladih poduzetnika. 
Moram se zahvaliti i čestitati načelniku za ovaj današnji iznos od 35.000,00 za 2022.godinu, a 
možemo se prisjetiti da je u prije dvije godine od iznosa 30.000,00 čak namirio 9.000,00 da bi svi 
aplikanti dobili poticaj. Tada je bilo 13 zahtjeva. Eto toliko hvala. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni,  hvala lijepo gospodine Galijaševiću. Da li ima još 
diskutanata? Nema, zaključujem raspravu po ovoj tački dnevnog reda. Već nas je šefica Službe 
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informisala da nije bilo odziva na javnoj raspravi, znači materijal je isti kao i u Nacrtu. Ko je za 
donošenje ovakvog programa? Ko je za ? Uzdržan ?  
Glasalo za; Svjetlana Zamboni, Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, 
Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Firuz Galijašević, Senad Šehić, Samir Fetić( 
SDP), Mustafa Bešić (samostalni vijećnik), Pero Mamić (HDZ BiH),) Hajrudin Fermić (DF) 
Glasalo protiv; nema. 
Glasalo uzdržanih, Elvir Vehabović(samostalni vijećnik) 
 

ZAKLJUČAK 
 
4.1. Usvaja se Program utroška sredstava – poticaj u zapošljavanju mladih poduzetnika za 
2022.godinu 
 
 
AD 5. Prijedlog Odluke o pokretanju procedure za dodjelu javnih priznanja  Maglaja za 
2022.godinu 
 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, Prijedlog Odluke o pokretanju procedure za dodjelu javnih 
priznanja  Maglaja za 2022.godinu. dakle radi se samo o tome onako kako smo i rekli na Kolegiju 
da zapravo zadužujemo Komisiju za dodjelu javnih priznanja da uđe u proceduru kako ne bismo 
gubili vrijeme. Ulazimo u ljetni period, sezonu godišnjih odmora, te da dobijemo na vremenu kako 
bismo blagovremeno donijeli u konačnici i Odluku nakon provedene procedure. Evo i Emina mi 
sugeriše da u članu jedan imamo jednu tehničku dakle ispravku, tekst ne počinje ovom Odlukom 
nego u skladu sa Odlukom  o javnim priznanjima. Mislim da vam je Elza već sugerisala da treba 
ispraviti taj dio teksta. Ko je za donošenje ovake Odluke?. Oprostite nisam ni otvorla raspravu. Da 
otvaram raspravu. Izvolite Fermić. Jel moramo i ovom tekstu se izjašnjavati ? Izmjeni ovoj, ovo 
što ste pogriješile? Ne treba. Izvolite. 
Vijećnik Hajrudin Fermić, izlazim principijelno se javljam za riječ da iskažem svoje 
negodovanje zbog činjenice da je ova tačka stavljena na dnevni red, evo na samoj sjednici 
Općinskog vijeća. Dakle bez obzira na formalno pravo predlagača da to uradi. Mislim da ovakve 
tačke dnevnog reda su zaista bile odavno već  trebale pripremljene i u redovnoj proceduri nakon 
Kolegija itd.da nam dođu u materijalima. Zašto to nije, volio bih stvarno odgovor da znamo. 
Pogotovo što se svake godine, ali baš svake godine u maju mjesecu ova odluka nađe na dnevnom 
redu Općinskog vijeća. Dakle, mislim da aposlutno nema nikakvog razloga ni smisla da se to 
blagovremeno na vrijeme ne  pripremi i ne dostavi vijećnicima. To je jedna stvar. Druga zaista u 
predhodne četiri godine mi smo i pet, mi smo nebrojeno puta kad smo govorili o ovoj odluci 
pominjali bile su žestoke rasprave i kad se pokretala procedura evo za raspisivanje javnog poziva, 
a i kada su se konkretno odlučivali ovdje na sjednicama Općinskog vijeća ko će biti dobitnik da je 
neophodno da se ova postojeća odluka promijeni, da se izvrše dorade, da se napravi nešto što će 
biti funkcionalno. Pa bilo je tu raznih prijedloga, od onih da se dodjeljuje svake četirin gogidne, 
pet godina. Da se dodjeljuje na određeni način da se promijeni, dodaju još neke stvari kao šro je 
recimo za najaktivniju MZ, da to bude posebno itd itd.  Sve to  pokazuje ustvari koliko je nama 
neophodno da uđemo u izradu jedne nove odluke o dodjeli javnih priznanja koja će biti 
funkcionalna, moderna i koja će na kraju krajeva i da prati ove trendove. To je moj prijedlog da 
konačno se uđe u izradu nove Odluke o dodjeli javnih prizananja Općine Maglaj. Treća stvar to 
sugerišem, predlažem apelujem da Komisija zajedno sa općinskom administracijom pokrene 
aktivnosti na izradi registra ili kataloga dobitnika najviših priznanja Općine Maglaj na u periodu 
od momenta kad se ona dodjeljuje do današnjeg dana. Dakle vi ako uzmete vidjet ćete da nigdje 
javno, zvanično nema niko nikakve evidencije ko je sve do sada dobio ovu ili bilo koju drugu 
nagradu koju dodjeljujemo u različitm oblastima. Mislim da je to sramota prije svega za Općinu 
Maglaj da to nemamo i da je to neophodno da se uradi i da je utvrdimo na nekoj od narednih 
sjednica Općinskog vijeća da se ona objavi na web stranici ili da se napravi neki štampani katalog 
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ili da se napravi izložba fotografija ili već kako to neko drugi osmisli. Da li u općini da li u nekom 
drugom zavičajnom objektu. To je moj konkretan prijedlog i mislim da bi to bilo jako jako dobro. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, replika samo kratka na vaše izlaganje. Registar, odnosno 
evidencija o dodjeli svih javnih priznanja postoji. Nalazi se u službi Općinskog vijeća. Istina je da 
nije nikad javno nikakva vrsta kataloga ili evo da kažem neke brošure koja bi bila dakle se svake 
godine praktično morala dopunjavati ali registar postoji i on je u kancelariji Općinskog vijeća. Za 
riječ se javljajju gospodin Vehabović i Bešić pa evo kako god kojim slijedom želite. Samo 
prijedlog je bio da se donese nova odluka vezano za ovaj katalog i šta..je li joše nešto bilo u 
provom dijelu diskusije. Nije. Ovo dvoje ok. 
Vijećnik Elvir Vehabović, prije svega da vas sve pozdravim i samo pitanje za sve nas. Prošli put 
kad smo raspravljali gospodin Fermić je to rekao i donijeli smo zaključak, odnosno gore stoji 
uvažavajući sve sugestije iznesene u raspravi i mi smo imali prijedloge i vidimo da te sugestije ne 
prolaze pa postavljam pitanje svima nama što onda džaba raspravljamo o ovome, ako će svake 
godine biti isto. Što džaba izlazimo za govornicu i raspravljamo jer smo imali prijedlog da bude 
svake četiri, svake pet i onda opet imamo gore ko neka vrsta zaključka uvažavajući sugestije…ja 
ovdje sad mogu predlagati šta hoću odluka će ostati ista.jer ne uvažavamo sugestije. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, ne može ostati Odluka ista ako mi donesemo Odluku da će 
se ući u proceduru  izmjene Odluke o dodjeli javnih priznanja, što podrazumjeva i ovo o čemu je 
gospodin Fermić govorio a vezano je za konstatacije koje su iznesene u toku diskusije prošle 
godine. 
Vijećnik Elvir Vehabović, pa prošle godine smo rekli da ćemo donijeti, da ćemo uvažiti sugestiju 
a sugestija je bila da se donosi…i bila je sugestija da se ovo radi svake četiri godine. Ja samo 
kažem koji je smisao rasprave ako opet idemo.. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, diskusija u kojoj je gospodin Fermić sugerirao da se nešto 
uradi vezano za zapošljavanje ovog poljoprivrednog inženjera pa sugestija a kada mi donesemo 
Odluku da nalažemo komisiji da uđe u proceduru izmjene Odluke o javnim priznanjima oni imaju 
obavezu da provedu proceduru. Po ovoj Odluci donosimo i prijedlog zaključka koji će obavezati 
komisiju da za narednu godinu donese novu odluku. Emina molim vas prijedlog zaključka od 
prošle godine. Nije isti ja ću sada stavljati prijedlog na glasanje pa će se kao izdvojen zaključak o 
njemu će se izjašnjavati. ..Tako je. Tako je. Elvire ako se sjećate kad smo ulazili u te procedure 
dakle davali smo  izdvojeno prijedloge zaključaka koji obavezuju određene, administraciju ili 
komiisju da provede neke stvari u narednom periodu. Kao što smo na predhodnoj znači obavezali 
smo Komisiju za poljoprivredu i administraciju da uđe u reviziju strategije o poljoprivredi. Očito 
nam treba. Nije džaba nismo do sada prijedlog zaključka nikada usvajali. Izvolite gospodine 
Fermiću. 
Vijećnik Hajrudin Fermić, samo da utvrdimo činjenice. Naime 2018./2019 godine bio je 
zaključak da komisija izradi novu odluku. Bio je zaključak. Zašto to nije uradila to je jedna druga 
vrsta pitanja i problema kako smo se mi ophodili prema njoj. Dakle i ovo sada potpuno razumijem 
kad vi govorite razliku između zaključka i sugestije. Dakle sugestija sugerišemo načelniku, on će 
procijeniti za strategiju poljoprivrede, on će procijeniti da li u ovo trenutku ima sredstava, nema 
sredstava. Da li može itd.koliko je komisija aktivna i sve ostalo. A drugo je zaključak koji 
obavezuje, koji mora da se izvrši. Eh iz tih razloga ja razumijem gospodina Vehabovića što 
negoduje jer postojali su zaključci, pogledajte zapisnike, zato što sam ja to predlagao. Zato što 
znam 2018 i 2019 da se pokrene i obavezala se Komisija za javna priznanja da uradi. Oni su čak 
nešto i pokrenuli i stali su maltene u prvom koraku. Zašto nikad nismo saznali. Eto.  
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, dobro, upravo iz tog razloga. Dobro to je u principu ono o 
čemu i disktujemo. Upravo iz tog razloga želim da dam da se donese prijedlog zaključka koji će 
biti izdvojen i nevezan za donošenje Odluke o pokretanju procedure, znači on potpuno drugaćija 
vrsta zaključka koji će obavezati komisiju da provede proceduru i pripremi te materijale za 
narednu godinu i gdje će se nastupati po nekoj novoj odluci. Da bi se Odluka izmijenila ona mora 
proći i javnu raspravu i sve ostalo…znači ne možemo to preko koljena. Tako je. Treba tome i 
vremena. Zašto su stalo u toj prvoj fazi ja stvarno ne znam. Izvolite gospodin Bešić . 
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Vijećnik Mustafa Bešić, što se tiče ove odluke normalno ja ću podržati. Ono što želim ovdje da 
iznesem doktor, akademik, književnici ljudi koji nešto znače gradu Maglaju. Ja predlažem da 
predsjednik MZ koji rade volonterski, a koji su čestiti i vrijedni. Znači da se uvede jedna posebna 
nagrada svake godine ali za čestite  i vrijedne. Šta hoću da kažem, znači ovo što sam nabrojao. Svi 
rade za neki novac  ovo ljudi rade svi od srca predsjednici MZ-a. Ljudi koji znače u MZ-a  nešto. 
Evo ja se dvoumim kad nekom dođe odluka da mi napravimo, sačinimo..kaže ne ispunjava uvjete, 
pa nemam ja u Domislici firmu neku pa da da..nemam ja..razumijete me. Ja nudim ono što imam iz 
Domslice kao predsjednik MZ-e, nisam ja iz grada da imam 10 firmi pa da ja predlažem…šta ja 
predlažem…znači ja predlažem da iz moje MZ-e iz bilo koje MZ-e da dođu ljudi ugledni, čestiti da 
imaju mjesto u ovoj nagradi, da se nađu, da se uklope. Da se svake godine, znači predlažem ovdje 
vijeću da uđu u krug uži da jedna nagrada stoji, da ih stimulišemo. Evo vidite šta se dešava. Ljudi 
mi svako malo, nema nam ko raditi po MZ-a. Niko neće, prolazimo kraj problema. Svi smo aktivni 
i dobri kad treba nešto a neće niko na terenu da uradi. Znači , moj je prijedlog da se uvrsti jedna 
nagrada da bude za posebno po MZ-a, ljudi sa sela koji dolaze da se nagrade i stimulišu. Eto to je 
to. Hvala. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, stvar je u tome što imamo odluku koja je na snazi, a ovo o 
čemu mi razgovaramo i o čemu diskutujemo je predmet izmjena odluke koje bi trebale da budu 
urađene za neki naredni period. Znači, o tome se radi. Ne možemo je sada mijenjati na ovoj 
sjednici. Hajde izvolite.  
Vijećnik Elvir Vehabović, isto da se ne čujemo. Znači, zna se da se 2018., 2019.i sve..znači ne 
kažem ja da smo mi, vi ili onaj krivi. Taj ko je trebao promijeniti pravila, trebao je promijeniti 
pravila na osnovu zaključaka. Hoćemo mi opet donijeti zaključak da oni mijenjaju odluku i oni 
opet neće promijeniti odluku i sljedeće godine dolazi opet odluka i mi opet kažemo evo trebamo 
donijeti prijedog zaključka i oni opet ne promijene i tako. Znači, 2018.,2019. prošle godine 
uvažavali sugestije, svi nešto donosimo a to niko ne poštuje. Ja o tome govorim. Što džaba 
pričamo ovdje ako taj neko ko treba promijeniti odluku ne promijeni.  
 Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, evo izaći ću. 
Vijećnik Elvir Vehabović, nemojte me prekidati. Koja je svrha mene što govorim prijedlog 
zaključka a koji neće provesti onaj ko je dužan provesti. Znači 2018., 2019., 2021.svake godine mi 
nešto pričamo a oni opet rade po svom. Nije samo pitanje mene pitanje je svih nas ovdje. Što mi 
džaba diskutujemo kad će nam sljedeće godine 16.zaključak o primijeni odluke, o uvažavanju o 
ovome i ono opet sve isto. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, javljam se za riječ pa vama onda samo. 
Vijećnica Svjetlana Zamboni, evo u skladu sa svim ovim što se zapravo rekli, ja ću predložiti još 
jedan zaključak da se obavezuje predsjedavajuća i dopredsjedavajuća dakle da zajedno sa 
Komisijom za dodjelu javnih priznanja uđu u proceduru sačinjavanja nove odluke koja će biti na 
snazi za naredne godine, ili za narednu godinu, a da ću se ja lično postarati da sve ono o čemu vi 
govorite dakle diskusije iz 2018., 2019, 2020.,2021. Dođu tamo na Komisiju onako kako je 
izneseno ovdje u toku diskusija i da se o svakom pojedinačnoj sugestiji koju ste imali da se tamo 
raspravlja te da se na osnovu svega toga za narednu godinu sačini jedna cjelovita odluka. Gospođa, 
gospođica Tumbić je ovdje, ona i prati rad te Komisije pa mi je drago da je prisutna i u Sali i da 
sluša se ovo o čemu mi govorimo. Dakle predlažem zaključak da se obavezuje predsjedavajuća i 
dopredsjedavajuća ovaj puta da sa Komisijom da se postara o tome da Komisija odradi svoj posao, 
onako kako ste vi ovdje i diskutovali.  
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, gospodin Fermić. 
Vijećnik Hajrudin Fermić, želio sam zapravo da pojasnim nije krivi navod ali da pojasnim da 
smo imali 2018.i opet ponavljam 2019.godine jedan konkretan slučaj. Tu su hvala Bogu živi ljudi, 
tu je gospodin Mustafa Bešić kada  je došao prijedlog iz MZ Domislila tada smo imali određene 
dileme šta kako u koju kategoriju uvrstiti ljude koji ginu evo ja ćuse tako slikovito izraziti koji 
ginu po MZ-a koji su aktivisti koji su zaslužili određeno priznanje i kojima znači to određeno 
priznanje. Također evo gospodin Fikret Delić tu sjedi on je predložio i rahmetli Trošu Himzu 
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Bašića dobitnika zlatnog ljiljana. Također smo onaj bili u dilemama mi svi ovdje da li takve osobe 
mogu objektivno zato što su već dobili zlatni ljiljan kao najviše priznanje. Bilo je određenih dilema 
da ja sada ne vraćam ovaj cijelu ti historiju i tada je bio zaključak da se napravi nova odluka u 
kojoj bi se eventualno aktivisti po MZ zajedno smo tada radili, evo sjećate se..aktivisti po MZ bili 
tu. Bilo je neophodna široka javna rasprava ,ovo o čemu ste vi govorili ja podržavam taj 
priedlogzaključak dakle da predsjedavajuća i dopredsjedavajuća sa Komisijom pokrene ali nemojte 
samo, nemojte da napravi o grešku da to uđe među pet tih ljudi ili 6 ljudi i da se o tome raspravlja. 
Nego to mora biti od svih onih koji su dobili dosadašnje priznanje napisati pismeno, molim vas 
izjasnite se šta mislite kakvi su kriteriji, šta bi trebalo od MZ, od udruženja građana od vijećnika 
itd.itd. dakle sve moguće da napravimo naširu raspravu, da dođemo do jednog Nacrta ove odluke 
na sjednici Općinskog vijeća i da zaista to malo uozbiljimo.  
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, zato sam i predložila ovakav prijedlog zaključka dakle da 
obavežete mene i dopredsjedavajuću da zajedno sa Komisijom uđemo u proceduru što 
podrazumjeva naravno i široku javnu raspravu, sslažem se. Uvijek najbolje kada prođe široku 
javnu raspravu, najbolji dokumenti dolaze na Vijeće u takvim slućajevima. Gospodin Mešić je 
tražio pauzu za Klub SDP-a. Nastavljamo s radom, ne znam gdje su nam…..evo javljam se za 
riječ. 
Vijećnica Svjetlana Zamboni, nakon pauze Kluba SDP-a predlaže se dakle u ime Kluba SDP-a 
predlaže se dopuna prijeloga zaključka koji sam iznijela vezano za izmjene i dopune Odluke o 
dodjeli javnih priznanja sugestija je da se kompletna procedura dakle za donošenje nove Odluke 
završi do kraja ove godine. Eto to je samo da bi bio prijedlog zaključka da s eobavezuje 
predsjedavjuća, dopredsjedavajuća i Komsiija da se uđe u proceduru izrade nove odluke, što bi 
podrazumjevalo i provođenje javnih rasprava i sve ostalo o čemu smo diskutovali ovdje. Samo još 
da kažem da dakle za Komisiju će biti pripremljeni i to je iz Kluba SDP-a sve diskusije vođene po 
pitanjeove tačke dnevnog reda od 2018.godine na ovamo tako da budu spremne i za Komisiju, a i 
za širu javnost a naravno da će se javnost uključiti u samoj procedur donošenja Prijedloga Odluke.  
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, evo dakle to je bila dopuna prijedloga zaključka. Replika 
izvolite. Ne znam šta sam sada pogriješila. 
Vijećnik Elvir Vehabović(replika), ovo je Odluka o pokretanju procedure za dodjelu javnih 
priznanja. Sami ste rekli da samo pokrećemo proceduru. Ovaj sad zaključak koji ste vi iščitali ide u 
sklopu kad se bude donosila odluka. Ovo je Odluka o pokretanju procedure.. ja sam sad konkretno 
za taj zaključak, ali nisam za pokretanje procedure zato što nisu predhodni zaključci usvajali. Kako 
ću ja sada glasati. Evo ja ću ako dozvolite.  
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, pa naravno da će se razdvojiti. Molim vas mogu li samo 
pojasniti kako će teći glasanje po ovoj tački dnevnog reda. Dakle tačka dnevnog reda je Odluka o 
pokretanju procedure  o dodjeli javnih priznanja za 2022.godinu, ona se donosi u skladu sa važećoj 
odlukom koja je sada na snazi i o tome se izjašnjavamo odvojeno nakon toga izjasnit ćemo se 
nevezanim prijedlozima zaključaka za ovu odluku, a to je da se uđe u proceduru donošenja nove 
odluke i vezano za registar, odnosno katalog o kojem je govorio gospodi Fermić. Tu u još dva 
odvojena zaključka uvažavajući ovu dopunu koju sam iznijela vezano za obaveze predsjedavajuće 
i dopredsjedavajuće. Znači odvojeno se izjašnjavamo. Prvo ide ovaj materijal koji smo i dobili, 
koji je pred nama, a onda ćemo se izjasniti o ovim prijedlozima zaključaka ako se slažete. Mislim 
moramo tako jer nije vezano jedno za drugo, eto. Da li ima još diskutanata. Nema , zaključujem 
raspravu po ovoj tački dnevnog reda i onako kako sam i rekla prije sve na glasanje stavljam 
Odluku o pokretanju procedure za dodjelu javnih priznanja Maglaja za 2022.godinu. ko je za ? 
 Emina prebrojte molim vas. 
Glasalo za; Svjetlana Zamboni, Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, 
Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Samir Fetić, Almin Smailović, Firuz Galijašević,Senad Šehić( 
SDP), Mustafa Bešić (samostalni vijećnik), Pero Mamić(HDZ BiH),)  
Glasalo protiv; nema. 
Glasalo uzdržanih, Hajrudin Fermić(DF), Elvir Vehabović(samostalni vijećnik). 
Nakon toga predlažem nevezano za ovu odluku idu prijedlozi zaključaka.  
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Prvi prijedlog zaključka glasi Općinsko vijeće predlaže da se uđe u proceduru donošenja Nacrta 
nove Odluke, odnosno donošenja nove Odluke o dodjeli javnih priznanja. U proceduri se zadužuju 
predsjedavajuća i dopredsjedavajuća Općinskog vijeća da zajedno sa Komisijom provedu 
proceduru uključujući širu javnost provođenjem javnih rasprava uzimajući u obzir sve diskusije 
vođene u okviru ove tačke dnevnog reda u predhodnom periodu od 2018.godine pa na ovamo, sa 
rokom dakle okončanja kompletne procedure do kraja tekuće godine. Dakle do 31.decembra 
tekuće godine. Jesam li nešto izostavila vezano za ovu obavezu. Ko je za donošenje ovakvog 
zaključka.Jednoglasno.  
Glasalo za; Svjetlana Zamboni, Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, 
Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Samir Fetić, Almin Smailović, Firuz Galijašević,Senad Šehić( 
SDP), Mustafa Bešić (samostalni vijećnik), Pero Mamić(HDZ BiH) , Hajrudin Fermić(DF), Elvir 
Vehabović(samostalni vijećnik). 
Glasalo protiv; nema. 
Glasalo uzdržanih, nema. 
Drugi prijedlog zaključka koji je iznio gospodin Fermić tiče se kataloga, odnosno registra ne znam 
kako ćemo to formulisati. Dakle obzirom da postoji rekla bih registar dodjeljenih javnih priznanja 
prijedlog zaključka bi glasaio da se napravi javna objava dodjeljenih priznanja od početka dodjele 
javnih priznanja do današnjeg dana. Da takav katalog ili registar bude dostupan javnosti i da se 
redovno ažurira svake godine. Je li to uredu gospodine Fermiću u skladu sa onim... dobro hvala 
lijepo. Možemo li i ovdje zadužiti evo i predsjedavjuću i dopresjedavajuću i Komisiju za dodjelu 
javnih priznanja da se maksimalno uključe za formiranje ove postavke,kataloga, registra već kako 
ćemo u konačnici nazvati. Ko je za donošenje ovakvog prijedloga zaključka. Jednoglasno.  
Glasalo za; Svjetlana Zamboni, Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, 
Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Samir Fetić, Almin Smailović, Firuz Galijašević,Senad Šehić( 
SDP), Mustafa Bešić (samostalni vijećnik), Pero Mamić(HDZ BiH) , Hajrudin Fermić(DF), Elvir 
Vehabović(samostalni vijećnik). 
Glasalo protiv; nema. 
Glasalo uzdržanih, nema. 
 

ZAKLJUČAK 
 
5.1. Usvaja se Odluka o pokretanju procedure za dodjelu javnih priznanja Maglaja za 2022.godinu; 
5.2. Općinsko vijeće predlaže da se uđe u kompletnu proceduru donošenja Nacrta nove Odluke o 
dodjeli javnih priznanja. Uproceduri se zadužuju predsjedavajuća i dopredsjedavajuća Općinskog 
vijeća da zajedno sa Komisijom provede proceduru uključujući širu javnost provođenjem javnih 
rasprava, uzimajući u obzir sve diskusije vođene u okviru ove tačke dnevnog reda u prethodnom 
periodu od 2018.godine, pa na ovamo, sa rokom okončanja kompletne procedure do kraja 
31.decembra tekuće godine; 
5.3. Da se napravi javna objava dodjeljenih priznanja od početka dodjele javnih priznanja do 
današnjeg dana, da takav katalog ili registar bude dostupan javnosti i da se redovno ažurira svake 
godine. Zadužuje se predsjedavajuća i dopredsjedavajuća Općinskog vijeća da se zajedno sa 
Komisijom uključe u formiranje postavke kataloga. 
 
 

AD 6. Prijedlog Odluke o usvajanju djelimične izmjene Regulacionog plana „Misurići“ 
(po zahtjevu Bašić Esada) 
  

 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, prelazimo na narednu tačku dnevnog reda a to je 
Prijedlog Odluke o usvajanju djelimične izmjene Regulacionog plana „Misurići“ (po zahtjevu 
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Bašić Esada), kao i naredne tačke koje dolaze sve su iz urbanizma.Slažete li se da Nedžad 
napravi pa makar da spoji ovo jedna...Nedžade koliko možete spojiti u uvodnomizlaganju. Evo 
ove 6,7 i 8 da Nedžad da uvodnu riječ a onda ćemo otvarati diskusiju jednu po jednu tačku 
dnevnog reda. Izvolite.  
Nedžad Ćatić, pozdravljam sve prisutne. Šesta tačka dnevnog reda u ovom sazivu barem je 
Prijedlog Odluke o usvajanju djelimične izmjene Regulacionog plana Misurići po zahtjevu 
Bašić Esada. U ovom prijedlogu Odluke o usvajanju se predviđa da se usvoji, da izmjena 
Regulacionog plana se odnosi na da se planira izgradnja autopraonice sa pratećim sadržajima 
po dosadašnjima planu je to bila površina gdje nije bilo nikakve gradnje ni objekata ni 
saobraćajnica tako da bi se sada faktički predvidila izgradnja, odnosno ta autopraonica postoji. 
Ovaj Nacrt Odluke je bio u februaru na Općinskom vijeću gdje je dalje dato u procedure javne 
rasprave. Javna rasprava je bila u aprilu, nije bio niko prisutan na javnoj raspravi tako da je 
samim time predložena  i ova Odluka o usvajanju djelimične izmjene Regulacionog plana.  
Tačka 7. je bila Prijedlog Odluke o usvajanju dleimične izmjene Regulacionog plana Misurići 
po zahtjevu Čolaković Nedima. Ovim Prijedlogom Odluke se vrši korekcija, djelmična 
korekcija saobraćajnog rješenja tako da se u dijelu pored objekta Čolaković Nedima koriguje 
saobraćajnica tako da bi se mogla izvršiti legalizacija njegovog objekta, jer po dosadašnjem 
rješenju dio saobraćajnice zahvata njegov novoizgrađeni objekat. Ova Odluka je bila po 
skraćenom postupku mi nismo imali ovdje javnu raspravu, ali smo pismenim pozivima uputili, 
tražili mišljenje od svih koji graniče sa ovim dijelom zemljišta tako das u se oni izjašnjavali ili 
se nisu isjašnjavali, dat im je rok u kome se mogu izjasniti na prijedlog ove izmjene 
Regulacionog plana. Nije bilo primjedbi. Treći Prijedlog Odluke o usvajanju djelimične 
izmjene Regulacionog plana je po zahtjevu Mega Tas d.o.o.Maglaj, isto tako smo Nacrt ove 
Odluke imali u februaru mjesecu na Općinskom vijeću gdje je dalje dato u procedure javne 
rasprave. Javna rasprava je održana u aprilu mjesecu i ovom izmjenom se djelimično znači 
mijenja građevinska linija objekta koji je predviđen za izgradnju i po dosadašnjem 
Regulacionom planu ovdje je bila predviđena izgradnja objekta P plus 2 plus M, lamelnog tipa. 
Ovim rješenje se znači djelimično koriguje znači građevinska linija prema  Bosanskoj ulici i 
predviđa objekta P plus 4 sa prilazom objekta u okviru zemljišta koje je u vlasništvu Mega 
Tasa i novim rješenjem se ukida jedna lamela koja je bila u središnjem djelu ove parcele tako 
da se tu opredjeljuje parking prostor. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala Nedžade. Evo ići ćemo dakle što se tiče same 
rasprave možemo jednu po jednu ili da iznosite svoje stavove vezano za sve tri, samo da mi 
naglasite da znam o čemu se radi. Otvaram raspravu. Gospodin Galijašević. Samo u izlaganju 
recite na šta se referirate. 
Vijećnik Firuz Galijašević, ovo izlaganje je kao član Komisije za privredu, Komisija je 
zasjedala u petak i nismo vidjeli ni jednu primjedbu niti jedan razlog za što bi se osporila ova 
tri usvajanja djelimične izmjene Regulacionog plana.  
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala lijepo. Dakle Komisija podržava ove izmjene. 
Vijećnici, nema prijavljeni za diskusiju. Onda idemo jedan po jedan dakle. Prijedlog Odluke o 
usvajanju djelimične izmjene Regulacionog plana Misurići po zahtjevu Bašić Esada ko je za 
donošenje ovakve odluke? Jednoglasno. 

Glasalo za; Svjetlana Zamboni, Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, 
Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Samir Fetić, Almin Smailović, Firuz Galijašević,Senad Šehić( 
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SDP), Mustafa Bešić (samostalni vijećnik), Pero Mamić(HDZ BiH) , Hajrudin Fermić(DF), Elvir 
Vehabović(samostalni vijećnik). 
Glasalo protiv; nema. 
Glasalo uzdržanih, nema. 
 
 

ZAKLJUČAK 
 
6.1. Usvaja se Odluka o usvajanju djelimične izmjene Regulacionog plana „Misurići“ (po zahtjevu 
Bašić Esada);  

 
 

AD 7. Prijedlog Odluke o usvajanju djelimične izmjene Regulacionog plana „Misurići“ 
(po zahtjevu Čolaković Nedima) 

 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, tačka 7.Prijedlog Odluke o usvajanju djelimične izmjene 
Regulacionog plana „Misurići“ (po zahtjevu Čolaković Nedima) ko je za donošenje ove Odluke. 
Jednoglasno. 
Glasalo za; Svjetlana Zamboni, Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, 
Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Samir Fetić, Almin Smailović, Firuz Galijašević,Senad Šehić( 
SDP), Mustafa Bešić (samostalni vijećnik), Pero Mamić(HDZ BiH) , Hajrudin Fermić(DF), Elvir 
Vehabović(samostalni vijećnik). 
Glasalo protiv; nema. 
Glasalo uzdržanih, nema. 

ZAKLJUČAK 
 
7.1. Usvaja se Odluka o usvajanju djelimične izmjene Regulacionog plana „Misurići“ (po zahtjevu 
Čolaković Nedima); 
 
 
AD 8. Prijedlog Odluke o usvajanju djelimične izmjene Regulacionog plana „Centar Maglaj-
sjeverni dio“ (po zahtjevu MEGATAS doo Maglaj) 
 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, 8. tačka Prijedlog Odluke  o usvajanju djelimične izmjene 
Regulacionog plana „Centar Maglaj-sjeverni dio „(po zahtjevu Megatas d.o.o. Maglaj). Ko je za 
donošenje ovakve odluke ? Jednoglasno. 
Glasalo za; Svjetlana Zamboni, Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, 
Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Samir Fetić, Almin Smailović, Firuz Galijašević,Senad Šehić( 
SDP), Mustafa Bešić (samostalni vijećnik), Pero Mamić(HDZ BiH) , Hajrudin Fermić(DF), Elvir 
Vehabović(samostalni vijećnik). 
Glasalo protiv; nema. 
Glasalo uzdržanih, nema. 

ZAKLJUČAK 
 
8.1.Usvaja se Odluka o usvajanju djelimične izmjene Regulacionog plana „Centar Maglaj-sjeverni 
dio“ (po zahtjevu MEGATAS doo Maglaj); 
 
 
Ad 9. Prijedlog Odluke o pristupanju djelimičnoj izmjeni Regulacionog plana „Centar 
Maglaj-sjeverni dio“  (po zahtjevu Bajrić Ragiba) 
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Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, prelazimo na narednu tačku dnevnog reda. Nedžade 
hoćemo spajati nešto opet pri vašem izlaganju? Dobro, Cenatr Maglaj, Kosova i Liješnica. Dobro 
hajdemo znači tačka 9.,10. i 11. Uvodno izlaganje gospodin Ćatić. 
Nedžad Ćatić (uvodničar), Prijedog Odluke o pristupanju djelimičnoj izmjeni Regulacionog 
plana „Centar Maglaj –sjeverni dio“ po zahtjevu Bajrić Ragiba. Ovdje se radi znači o prostoru 
poznatom kao klaonica. Po dosadašnjem Regulacionom planu ovdje je predviđena izgradnja novih 
poslovnih objekata koji sa novim lokacijama i tako da je predviđeno rušenje postojećeg objekta. 
Ovim zahtjevom investitor traži da se postojeći objekat zadrži kao takav, postojeći objekat 
klaonice sa mogućnosti dogradnje i nadogradnje. U skladu sa sadržajima nači mogućnost izgradnje 
u okviru građevinske parcele sa namjenom površina kako je to sad na licu mjesta. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, ovo je pristupanje djelimičnoj. Hoćete nam samo reći šta 
slijedi i sugerišite. 
Nedžad Ćatić (uvodničar), djelimičnu izmjenu Regulacionog plana znači slijedi redovna 
procedura, odabir izvođača radova, ko će raditi tu izmjenu i da li ide Prednacrt, Nacrt to će doći na 
vijeće i ide javna rasprava. Prijedlog Odluke o pristupanje djelimične izmjene Regulacionog plana 
Kosova, ovdje se radi o obuhvatu, o zahtjevu znači Smajić Samila i Smajić Muradifa iz Kosove 
koji već imaju izgrađene objekte koji ne mogu legalizovai obzirom da preko njihovih parcela su 
predviđene saobraćajnice koje su samim i nerealne i pitanje je da li semogu uopšte izgraditi. Kroz 
ovu izmjenu bi se izvršila korekcija saobraćajnog rješenja gdje bi se faktički saobraćajna rješenja 
prilagodila postojećem stanju, jer ti objekti i te parcele imaju već određeni prilaz, tako da se kroz 
izmjenu ovaj saobraćajno rješenje prilagodilo postojećim saobraćajnim rješenjima na terenu, to je 
jedan širi obuhvat iznad dona MZ Kosova. Isto tako bi išli u redovan postupak. Prijedlog Odluke o 
pristupanju djelimične izmjene Regulacionog plana Liješnica, plan poslovne zone Liješnica. Ovo 
je zahtjev podnio Hajrudin Ahmetlić iz Tešnja. On je izvršio kupovinu određenog zemljišta u tom 
dijelu poslovno radne zone i traži da se izvrši izmjena Regulacionog plana tako da bi se izvršila 
korekcija građevinskih parcela koji su, gdje ima po ovom sedam građevinskih parcela gdje bi on to 
spojio faktički u jednu građevinsku parcelu i traži da se predvidi izgradnja proizvodnog objekta i 
upravnog objekta na tom dijelu. Isto tako bi se izvršila i korekcija saobraćajnog rješenja jer je 
tačno kroz ovaj dio zemljišta predviđena jedan krak saobraćajnice koji bi se ukinio. Tu bi se 
predvila isto tako zajedno sa ovim izgradnja poslovnog objekta koji ima svakako prilaz na dvije 
saobraćajnice to je postojeća saobraćajnica pored pruge Maglaj-Bardići a i evo novoizgrađena 
saobraćajnica jer on veže od jedne do druge. Znači išao bi postupak redovni i u ovom dijelu. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, da li Komisija ima stavove po ovim. Hajde izvolite samo 
radi zapisnika sa govornice. 
Vijećnik Firuz Galijašević, Komisija je i za ove tri tačke dnevnog reda nema primjedbu i 
predlaže usvajanje i pokretanje ovih procedura, redovnim postupkom.  
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala lijepo. Gospodin Fermić. U izlaganju je sugerisano, 
zato sam i zamolila da naglasi o čemu se radi. Pa idemo…da li ima još diskutanata. Zaključujem 
raspravu po ovim tačkama dnevnog reda i na usvajanje dajem Prijedlog Odluke o pristupanju 
djelimičnoj izmjeni Regulacionog plana Cnetra Maglaj-sjeverni dio po zahtjevu Bajrić Ragiba, 
redovnim postupkom. Ko je za ? Konstatujem da smo jednoglasno usvojili ovu odluku. 
Glasalo za; Svjetlana Zamboni, Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, 
Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Samir Fetić, Almin Smailović, Firuz Galijašević,Senad Šehić( 
SDP), Mustafa Bešić (samostalni vijećnik), Pero Mamić(HDZ BiH) , Hajrudin Fermić(DF), Elvir 
Vehabović(samostalni vijećnik). 
Glasalo protiv; nema. 
Glasalo uzdržanih, nema 
 

ZAKLJUČAK 
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9.1. Usvaja se Odluka o pristupanju djelimičnoj izmjeni Regulacionog plana „Centar Maglaj-
sjeverni dio“  (po zahtjevu Bajrić Ragiba); 
9.2. Postupak izmjene Regulacionog plana provodit će se po redovnoj proced 
 
 
AD 10. Prijedlog Odluke o pristupanju djelimičnoj izmjeni Regulacionog plana „Kosova“  
(po zahtjevu Smajić Samila i Smajić Muradifa)  
 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, 10, Prijedlog Odluke o pristupanju djelimičnoj izmjeni 
Regulacionog plana “Kosova”(po zahtjevu Smajić Samila i Smajić Muradifa). Ko je za donošenje 
ovakve Odluke redovnim postupkom? Jednoglasno. 

Glasalo za; Svjetlana Zamboni, Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, 
Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Samir Fetić, Almin Smailović, Firuz Galijašević,Senad Šehić( 
SDP), Mustafa Bešić (samostalni vijećnik), Pero Mamić(HDZ BiH) , Hajrudin Fermić(DF), Elvir 
Vehabović(samostalni vijećnik). 
Glasalo protiv; nema. 
Glasalo uzdržanih, nema 

ZAKLJUČAK 

10.1.Usvaja se Odluka o pristupanju djelimičnoj izmjeni Regulacionog plana „Kosova“  (po 
zahtjevu Smajić Samila i Smajić Muradifa); 
10.2. Postupak izmjene Regulacionog plana provodit će se po redovnoj proceduri. 
 
 
 
AD 11. Prijedlog Odluke o pristupanju djelimičnoj izmjeni Regulacionog plana „Liješnica 
 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, tačka 11. Prijedlog Odluke  o pristupanju djelimičnoj 
izmjeni Regulacionog plana “Liješnica”, također redovnim postupkom. Ko je za donošenje ovakve 
odluke ? 
Protiv ? Uzdržan ? Konstatujem da smo jednoglasno i ovo usvojili. 

Glasalo za; Svjetlana Zamboni, Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, 
Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Samir Fetić, Almin Smailović, Firuz Galijašević,Senad Šehić( 
SDP), Mustafa Bešić (samostalni vijećnik), Pero Mamić(HDZ BiH) , Hajrudin Fermić(DF), Elvir 
Vehabović(samostalni vijećnik). 
Glasalo protiv; nema. 
Glasalo uzdržanih, nema. 
 
 

ZAKLJUČAK 
 
11.1. Usvaja se Odluka o pristupanju djelimičnoj izmjeni Regulacionog plana „Liješnica“; 
11.2. Postupak izmjene Regulacionog plana provodit će se po redovnoj proceduri. 
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AD 12. Prijedlog Odluke o prodaji neposrednom pogodbom zemljišta radi oblikovanja 
građevinske parcele označene sa „20a“ po IRP  „Centar Maglaj-sjeverni dio“ (po zahtjevu 
„Alu Wood“ doo 
 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, prelazimo na narednu tačku dnevnog reda, a to je tačka 12. 
Prijedlog Odluke o prodaji neposrednom pogodbom zemljišta radi oblikovanja građevinske parcele 
označene sa „20a“ po IRP  „Centar Maglaj-sjeverni dio“ (po zahtjevu „Alu Wood“ doo.). hoćemo 
spojiti odmah i 13.pošto se radi o istom investitoru, Prijedlog Odluke o prodaji neposrednom 
pogodbom zemljišta radi oblikovanja građevinske parcele označene sa „20b“ po IRP  „Centar 
Maglaj-sjeverni dio“ (po zahtjevu „Alu Wood“ doo.). Nedžade, molim Vas za obje tačke uvodnu 
riječ. 
Nedžad Ćatić(uvodničar), Alu Wood se obratio općinskoj službi za formiranje građevinskih 
parcela koje su označene po izmjeni Regulacionog plana sa 20 a i 20 b, tako da smo mi proveli 
proceduru i predložili smo Općinskom vijeću da donese Odluku o prodaji neposrednom pogodbom 
nekretnine 1468/8 površine 111m2 koja po izmjeni Regulacionog plana ulazi u građevinsku 
parcelu od 20 a. To je znači zemljište koje je u vlasništvu Općine Maglaj, imamo stav Komisije za 
utvrđivanje prometne vrijednosti nekretnine, gdje se predlaže da cijena bude 100 KM. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, stav Komisije je da cijena bude 100 KM po m2. 
Nedžad Ćatić(uvodničar),da po metru kvadratnom.  Sljedeća Odluka je na istom dijelu samo što 
je ovo znači formiranje građevinske parcele 20b. To je građevinska parcela stamebno poslovni 
objekat  i u ovu građevinsku parcelu  pored zemljišta koje je u vlasništvu Alu Wood Inžinjering 
ulazi dio zemljišta koje je vlasnik općina Maglaj. Tu se radi o praceli 1468/7 površine 140m2 i 
prijedlog Komsije je isto tako da cijena bude 100 KM po m2. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala lijepo. Ima li Komisija stav, prvo Komisija, pa će 
vijećnici.  
Vijećnik Firuz Galijašević, obzirom da je ranije proveden i usvojen dokument izmjene 
Regulacionog plana za izgradnju poslovnog objekta hotel, po zahtjevu Alu Wood Inžinjering, a 
kako postoji mogućnost formiranja građevinske parcele u okviru opredjeljenog obuhvata za 
izgradnju objekta, Komisija je mišljenja da se Prijedlog Odluke o prodaji zemljišta uputi 
Općinskom vijeću koje će zauzeti konačni stav. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala lijepo.Sada gospodin Fermić. 
Vijećnik Hajrudin Fermić, postavio bih pitanje obrađivaču, predlagaču ovog materijala, dakle 
Službi za urbanizam, da li je nužno da evo u ovakvom rješenju potpuno zatvorimo izlaz sa ljetne 
bine kino sale Doma kulture prema ovom parking prostoru, prema Viteškoj ulici, dakle ako dobro 
vidim ovdje imaju stepenice i izlazi se. Da li je to neophodno da se uradi, mislim da nije i da bi tu 
trebalo da se napravi korekcija, da se ostavi taj nužni  izlaz za učesnike, goste itd. Apsolutno po 
mojoj laičkoj procjeni nema tu neke veze za građevinskom parcelom jedna stvar i druga ne slažem 
se sa ovim prijedlogom cijene koju bi vi prodali tom potencijalnom investitoru. 100 maraka je 
izuzetno niska cijena, 100 maraka smo mi prošle godine kupovali zemljište u trećoj zoni za onu 
saobraćajnicu prema T-objektima čak i više i ja koliko znam ovo je prva zona najoštrija, 
najekskluzivnija. Imamo jednu odluku iz 2017.godine koja to reguliše, ali moj prijedlog je da po 
kvadratu bude 140 KM. Ovo sve dakle, jesam za to, samo da čujem da li se baš mora zatvoriti baš 
ovaj izlaz iz kino sale, ljetne pozornice i čak s unutrašnje pozornice, mislim da ne mora i 
predlažem da bude 140 KM. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, izvolite.  
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Vijećnik Mirza Mešić, pozdravljam sve prisutne, ja sam koliko se mogu sjetiti od svih ovdje 
prisutnih vijećniika jedini bio prisutan na javnoj raspravi. Evo to može i šef Službe potvrditi i baš 
ove određene stvari su me zanimale. Ovo što gospodin Fermić sada govori ovamo, ovaj silaz sa 
bine, ja koliko znam, tu je put. Tu neće biti zatvranja, tu će biti pristup, rampa, ali mislim da će 
opet biti pristup da se može doći do bine itd. Opet neka šef Službe da odgovor na to pitanje. Što se 
tiče ovih ostalih stvari, dalje ćemo raspravljati. Znam sigurno da je s te, s tog dijela ulaz u garažu 
dole u prostor ispod zgrade. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, evo javljam se i ja za riječ samo vezano za taj prilaz.  
Vijećnica Svjetlana Zamboni, žao mi je što nisam bila na javnoj raspravi, također bih sugerisala. 
Slažem se i ja ovo što gospodin Fermić govori i gospodin Mešić itekako ima smisla, jer taj prilaz 
tu je prilaz za kamione, koji između ostalog, dovlače ozvučenje i rasvjetu itd. Dakle i zaista jedini 
pristup ljetnoj pozornici za njene namjene jeste upravo taj dio. Nije to sad, šta je to pristupni put 
nije saobraćajnica, je li. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hoćete nam, evo vijećnik Galijašević ne u ime Komisije, 
nego kao vijećnik. 
Vijećnik Firuz Galijašević, samo pitanje za predstavnika Službe, može li mi pojasniti nešto što 
sam čuo, da bi tamo trebao da bude put koji bi Općina trebala da kupi. Sad koja je to kvadratura 
puta, ukoliko je to tačno, koja je to kvadratura puta koji bi Općina morala kupiti i onda bi se 
stvorio problem, onda bi i mi morali platiti skuplje taj put, nego što bismo ovo prodali. Eto samo to 
pitanje ne znam da li ste razumjeli. 
Nedžad Ćatić (uvodničar), ovaj dio zemljišta pored bine koji se predviđa dakle u ovu 
građevinsku parcelu, ovaj je ustvari rampa koja je za silaz u podzemne garaže. Ja sad nisam 
siguran da tamo imaju stepenice. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, imaju imaju stepenice za ljetnu pozornicu. 
Nedžad Ćatić (uvodničar), ima mislim, ovaj sama građevinska parcela je formirana tako da ona 
ide nekih 60 cm od te bine. Znači ne ide skroz do bine, ovaj i ovo je predviđeno po Regulacionom 
planu, izmjena Regulacionog plana koji je već usvojen i po tome je faktički ovaj prijedlog i 
urađen.Mislim ja ne znam ima li tu nekog prostora i potrebe da se to mijenja. Što se tiče cijene, ja 
ne bih tu sada u cijenu ulazio, jer mi jesmo kupovali nije u trećoj zoni, već u drugoj zoni, to je bilo 
za isto tako za saobraćajnicu, ali cijene koje se sada formiraju. Što se tiče same prodaje su faktički 
tržišne cijene, one više nemaju veze sa zonama. Mogu imati uslovno veze, ali znači samo postižu 
se tržišne cijene onakve kakve su na tržištu. Nekad smo mi imali ovaj po starom zakonu o 
građevinskom zemljištu cijene vezane za zone i one su bile određene procentulano, cijene stana i 
tako se formiralo međutim sad su isključivo tržišne cijene tako da može se desiti da nekad neko i 
da kažem manjoj zoni tržišna cijena da je veća nego u prvoj zoni i šta bi još. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, to je bilo to, cijena izlaz tamo  stepenice. 
Nedžad Ćatić (uvodničar), što se tiče tamo te saobraćajnice, to sad vjerovatno se misli na onu 
saobraćajnicu koja je veže između onog ćatinog objekta i hotela, koji treba da se povežu ovamo. 
To mi imamo urađenu i projektnu dokumentaciju za tu saobraćajnicu, tako da ćemo vjerovatno 
nešto morati tu i kupovati zemljišta da bi izgradili tu saobraćajnicu. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala lijepo. Mešić . 
Vijećnik Mirza Mešić, samo kratko vezano jer pošto sam bio i na javnoj raspravi očito sam 
napravio ja previd za ovo što ste pomenuli za ovu pozornicu. Samo je pitanje, hoće li ostati 
dovoljno pristupa, odnosno prostora za pristup toj pozornici sa te strane.  
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Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, zato sam ja molila pauzu ako mognemo napraviti s 
Nedžadom da pogledamo sa terase. 
Vijećnik Mirza Mešić, pogledat ćemo mi nije problem, jer ipak ako su stepenice s te strane uredu 
oprema se što se kaže može dovesti odavdje od ove ulice kako se zove….pa zato ovo govorim iz 
razloga,  ako ovo ovamo zatvorim, onda ćemo mi morati praviti jednu saobraćajnicu za pristup sa 
ove ulice ovamo. Moramo imati pristup. To sada otvara drugi problem. Ako nema odgovor 
trenutno možemo pauzu pa onda poslije pauze. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, dobro pauza kratko, pa ćemo nastaviti sa diskusijom. 
Nedžade možete li Vi da ne bismo napravili tehničku pogrešku u prijedlogu ovom samo da 
formulišete. Evo sačekat ćemo samo da Nedžad završi. Sugerišem vijećniku Fermiću telefon 
ponese da Vas možemo…pošto je vezano za vašu diskusiju ova pauzica bila. Evo nastavljamo s 
radom, ustvari pardon gospodin Ćatić je dobio zadatak da formuliše ovu, prijedlog zaključka 
vezano za ovu rampu.  
Nedžad Ćatić, ovako sam ja, moj je prijedlog nabrazaka kako sam uradio ovaj prijedlog zaključka. 
Ovdje radi se o ovoj građevinskoj parceli u ovom dijelu 20b , znači u tom dijelu se nalazi ovaj dio 
zemljišta. Investitor je dužan obezbjediti korištenje dijela k.č broj 1168/7 za potrebe rada Doma 
culture, to jeste za korištenje ljetne bine, tako da se postojeće stepenice na ljetnu binu mogu 
nesmetano koristiti i da se predviđena rampa izgradi iza postojećih stepenica.  
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, položajom i padom tako smo rekli. Dobro, to je to. Evo 
dakle imali smo nekoliko prijedloga. Ovo je jedan od prijedloga ja neću ponavljati da ne bih 
pogriješila u tehničkom smislu te riječi. Drugi prijedlog je bio gospodin Fermić je iznio vezano za 
samu cijenu. Znači imamo prijedlog Komisije, odnosno imamo materijal. Imamo prijedlog 
gospodina Fermića vezano za cijenu i imamo ovaj prijedlog zaključka koji se tiče same, samog 
objekta dakle građevinskog odnosno te pristupne rampe garažama. Pa ćemo ići jedno po jedno. 
Dakle prvo moramo dakle. Idemo na  Prijedlog Odluke o prodaji neposrednom pogodbom 
zemljišta radi oblikovanja građevinske parcele označene sa 20 a po IRP Centar Maglaj-sjeverni dio 
po zahtjevu Alu Wood d.o.o. Prijedlog komisije je da je cijena zemljišta 100 KM po m2. Ko je za 
donošenje ovakvog Prijedloga Odluke? 

Glasalo za; Svjetlana Zamboni, Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, 
Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Samir Fetić, Almin Smailović, Firuz Galijašević,Senad Šehić( 
SDP), Mustafa Bešić (samostalni vijećnik), Pero Mamić(HDZ BiH) ,Elvir Vehabović(samostalni 
vijećnik). 
Glasalo protiv;Hajrudin Fermić(DF), 
Glasalo uzdržanih, nema. 

Nema potrebe onda da stavljam ovaj prijedlog od 140 KM, pošto je suprotan. 
 

ZAKLJUČAK 

12.1.Usvaja se Odluka o prodaji nekretnine neposrednom pogodbom „Alu Wood Inžinjering“-u 
doo Maglaj, radi oblikovanja građevinske parcele označene oznakom „20a“ po izmjeni 
Regulacionog plana  „Maglaj centar - sjeverni dio“ iz 2022.godine; 
12.2.Prodajna cijena nekretnine – zemljišta koje je predmetom prodaje iznosi 100,00 KM po 1m2. 
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AD 13 Prijedlog Odluke o prodaji neposrednom pogodbom zemljišta radi oblikovanja 
građevinske parcele označene sa „20b“ po IRP  „Centar Maglaj-sjeverni dio“ (po zahtjevu 
„Alu Wood“ doo 
 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, drugi prijedlog je znači Prijedlog Odluke o prodaji 
neposrednom pogodbom zemljišta radi oblikovanja građevinske parcele označene sa „20b“ po IRP  
„Centar Maglaj-sjeverni dio“ (po zahtjevu „Alu Wood“ doo ) cijena 100 KM po m2, uz prijedlog 
zaključka, znači prijedlog zaključka da ne ponavaljam opet da ne ponovim, da ne napravim 
tehničku pogrešku vezanu za pristup stepenicama bine JU Dom kulture Edhem Mulabdić Maglaj i 
ljetnoj pozornici kad je nagib i pozciija rampe u pitanju. Ko je za donošenje ovake odluke? 
Glasalo za; Svjetlana Zamboni, Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, 
Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Samir Fetić, Almin Smailović, Firuz Galijašević,Senad Šehić( 
SDP), Mustafa Bešić (samostalni vijećnik), Pero Mamić(HDZ BiH) ,Elvir Vehabović(samostalni 
vijećnik). 
Glasalo protiv; nema. 
Glasalo uzdržanih, Hajrudin Fermić(DF) 
 

ZAKLJUČAK 

13.1.Usvaja se Odluka o prodaji nekretnine neposrednom pogodbom „Alu Wood Inžinjering“-u 
doo Maglaj, radi oblikovanja građevinske parcele označene oznakom „20b“ po izmjeni 
Regulacionog plana  „Maglaj centar - sjeverni dio“ iz 2022.godine; 
13.2. Prodajna cijena nekretnine – zemljišta koje je predmetom prodaje iznosi 100,00 KM po 1m2; 
13.3.Investitor je dužan obezbjediti korištenje dijela k.č. br.1468/7 za potrebe rada Doma kulture, 
tj. za korištenje ljetne bine, tako da se postojeće stepenice na ljetnu binu mogu nesmetano koristiti 
i da se predviđena rampa izgradi iza postojećih stepenica i položajem i padom. 
 
 
 
AD 14.Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o pečatu Općine Maglaj 

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, prelazimo na narednu tačku dnevnog reda, a to je Prijedlog 
Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o pečatu Općine Maglaj. Kao što je na Kolegiju i rečeno, evo ja 
ću prenijeti dakle Odluku koju smo mi donijeli, uputili smo nadležmom ministarstvu koje nam je 
samo vratilo Odluku i rekli nam samo da uradimo dopunu da mora biti urađeno i čiriličnim 
pismom, onako kako i stoji u Odluci. Eto otvaram raspravu, ukoliko treba nekih obrazloženja 
Emina je tu. Zatvaram raspravu po ovoj tački dnevnog reda, te Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni 
Odluke o pečatu Općine Maglaj stavljam na glasanje. Ko je za? 
Glasalo za; Svjetlana Zamboni, Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, 
Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Samir Fetić, Almin Smailović, Firuz Galijašević, Senad Šehić( 
SDP), Mustafa Bešić (samostalni vijećnik), Pero Mamić(HDZ BiH)  
Glasalo protiv; nema. 
Glasalo uzdržanih, Elvir Vehabović(samostalni vijećnik), Hajrudin Fermić(DF) 
 

ZAKLJUČAK 
 
14.1.Usvaja se Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o pečatu Općine Maglaj 
 
 
AD 15 a) Rješenje o razrješenju člana Komisije za poljoprivredu, vodoprivredu i šumarstvo;  
 b) Rješenje o imenovanju člana Komisije za poljoprivredu, vodoprivredu i šumarstvo 
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Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, prelazimo na narednu tačku Dnvenog reda. Ustvari vezano 
za ovu 15.tačku dnevnog reda. Rješenje o razrješenju člana Komisije za poljoprivredu, 
vodoprivredu i šumarstvo i  Rješenje o imenovanju člana Komisije za poljoprivredu, vodoprivredu 
i šumarstvo. Na Kolegiju dato je u obavezu stranci SDA, da do održavanja sjednice dostave 
prijedlog sa imenom, jer član iz reda SDA u ovoj Komisiji je u inostranstvu i nije učestvovao u 
radu, te smo tražili da se izvrši, da oni daju novi prijedlog imena. Obzirom da su napustili sjednicu 
Općiskog vijeća, to nije učinjeno. Zvali smo predsjednika Kluba SDA telefonom i tražili da nam 
dostavi ime kako bismo mogli usvojiti ova rješenja, međutim nisu , oglušili su se o to. Evo da tako 
kažem. Tako da ja predlažem da ovu tačku skinemo s Dnevnog reda, jer ne možemo mi davati u 
ime Kluba SDA nikakav prijedlog za člana komisije. Slažete li se. Izvolite. Vi ste i član komisije 
tako da možete i reći o čemu se radi, a bili ste i na Kolegiju pa znate o čemu se radi. 
Vijećnik Mustafa Bešić, evo pošto sam član ove komisije, moram da iznesem ovdje vama, a i 
javnosti. Znači mi imamo jednu jako bitnu Komisiju za poljopviredu i vodoprivredu gdje imamo 5 
članova, gdje jedna osoba znači sticajem okolnosti otišla, napustila BiH, trenutno je u Sloveniji 
tako da imamo otežan rad. mi smo prije 15 dana imali komisiju gdje nam se još jedna osoba 
razbolila i nismo mogli sastaviti komisiju i tražili smo znači na Kolegiju da se uputi Vijeću, 
odnosno stranci iz koje dolazi taj član komisije da nam se dostavi novo ime i da osoba ne 
dolazi…evo dvije i po godine kako mi radimo, imamo u toku godine najmanje tri sjednice 
komisije gdje je čovjek samo jednom se pojavio i više nije. S tim, pošto evo ne mogu dalje govoriti 
nema druge strane znači iz SDA, pa evo imao sam obavezu da prenesm zbog čega je to. Znači 
imamo otežan rad a komsija je jako bitna i potrebno je da ljudi rade i da donosimo jako bitne 
odluke i s tim tako sam izšao da obrazložim.  
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, pa evo i danas smo imali bitnih ovaj prijedloga zaključaka 
koji će se ticati te komisije. Izvolite gospodin Fermić.  
Vijećnik Hajrudin Fermić, nisam zaista mislio da po ovoj tački dnevnog reda nešto kažem i 
diskutujem, prihvatit ću taj vaš proijedlog da se skine s dnevnog reda, međutim malo mi je ovo 
sada zaintrigiralo i čini mi se da sam u Zapisniku Kolegija pročitao, a evo sad i gospodin Bešić 
kaže, ne može da komisija...komisija važna ne može da radi. Ako ima 4 člana bez ikakvih 
problema ona može da radi čak i sa tri većinom. To mi je malo ovako zaparalo uši, da vidimo šta je 
to problem, da ne može sa četiri člana raditi, bez obzira kad se kooptiro ovaj član. Obzirom da smo 
mi imali prije nekih 2.-3 sjednice Općinskog vijeća i jedna izvještaj o radu Općinskog vijeća i tada 
sam ja i diskutovao i govorio o radu komisija. Zadatak i poslovnička obaveza je da mi dobijemo 
ovdje izvještaj o radu komisija, nismo ga dobili, ali mislim i evo predlažem zaključak da na 
narednoj sjednici. Ne znam kako mi se čini bit će nekad s kraja maja mjeseca sjednica, pa je to 
kratak rok, ali do one tamo sljedeće sjednice Općinskog vijeća dobijemo informaciju o radu 
komisija koje je imenovalo Općinsko vijeće, jer nije to problem rada i nerada pojedinih članova ili 
čak i komisija samo u toj komisiji. Ja ću sad kroz vijećnička pitanja i inicijative da pomenem još 
neke komisije koje se nisu apsolutno nikako sastale od decembra mjeseca 2020.godine do 
današnjeg dana. Dakle potrebna je informacija o radu i određenoj problemaciti koju onu tretiraju i 
moj je prijedlog da to bude na 17.sjednici Općinskog vijeća. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, kad govorite samo nemojte otići, kad govorite o izvještaju 
o radu tih komisija nije to samo koliko su sjednica održali nego o čemu su raspravljati, čime su 
..sadržaj...dobro dobr. Zato što znamo je li iz izvještaja koliko su sjednica imali.  Izvolite. Ovo 
znam mislim gospodin Bešić je rekao i na Kolegiju da je bolest bila u pitanju članova komiisje pa 
nisu mogli održati zakaznu sjednicu. O tome smo pričali i na samom Kolegiju.  
Vijećnik Mustafa Bešić, upravo ste gospodine Fermiću,postoji nas četiri, a u uoči Vijeća sjednice, 
sjednice komisije javlja nam se osoba da je hitno, četvrta treba ići u Beograd na poslovni put, eto 
nešto treba. Ostaje nam tri. Znači trebamo održati sjednicu, druga osoba dobije ospice. Mi 
dolazimo na sjednicu, nema nas ostalo nas dvojica, ja i predsjednik i evo zbog toga se dešava neke 
stvari znači ne možemo mi uticati da li će oni doći ili neće. To je razlog, a  trebamo da imamo 
popunu.  
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Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, tako je, ma dobro i da se nije to desilo dobro je da je 
kompletna komisija, zašto da ne. Neka ima svih pet članova. Evo znam da se radilo o bolesti i da 
zato nije ovaj mogla komisija zasjedati. Dakle prvi prijedlog vezano za ovu tačku dnevnog reda da 
se ona skine  sa dnevnog reda, to je bio moj prijedlog ne bih da oduzmemo pravo naravno 
vijećnicima iz Kluba SDA da daju svoj prijedlog za člana komisije koji dolazi iz reda SDA. Dakle 
da ne raspravljamo o imenu i prezimenu ali evo u okviru ove skinute tačke dnevnog reda, javio se i 
prijedlog koji je iznio gospodin Fermić vezano za izvještaj o radu komisija Općinskog vijeća iako 
je bio sastavni dio izvještaja o radu Općinskog vijeća u smislu koliko je sjednica održalo, gospidu  
Fermić se referira više na same sadržaje i teme koje koje komsije obrađuju, tako da taj izvještaj 
bibio možda i malo detaljniji i tematski šta se obrađivalo, koliko sjednica, prisustva itd. Evo ko je 
za, prvo ću staviti da skidamo tačku dnevnog reda, nećemo mi odlučivati o imenu i prezimenu 
osobe kao člana komisije, ko je za to? Protiv ? Uzdržan ? 
Glasalo za; Svjetlana Zamboni, Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, 
Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Samir Fetić, Almin Smailović, Firuz Galijašević,Senad Šehić( 
SDP), Mustafa Bešić (samostalni vijećnik), Pero Mamić(HDZ BiH), Elvir Vehabović(samostalni 
vijećnik), Hajrudin Fermić(DF) 
Glasalo protiv; nema. 
Glasalo uzdržanih, nema. 
Jednoglasno. 
Sada stavljam na glasanje prijedlog iznesen od strane gospodina Fermića da se za 17.sjednicu 
Općinskog vijeća pripremi izvještaj o radu komisija, prijedlog je proizišao iz diskusije. Dakle da se 
za 17 sjednicu pripremi izvještaj o radu komisija na način evo kako smo to i rekli i sadržajno i 
brojem sjednicu itd itd. Ko je za? Protiv? Uzdržan ? 
Glasalo za; Svjetlana Zamboni, Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, 
Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Samir Fetić, Almin Smailović, Firuz Galijašević,Senad Šehić( 
SDP), Mustafa Bešić (samostalni vijećnik), Pero Mamić(HDZ BiH), Elvir Vehabović(samostalni 
vijećnik), Hajrudin Fermić(DF) 
Glasalo protiv; nema. 
Glasalo uzdržanih, nema. 
Jednoglasno, naravno Služba Općinskog vijeća se zadužuje.  
 
 
 

ZAKLJUČAK 
 
15.1. Skida se tačka sa Dnevnog reda 15. sjednice Općinskog vijeća Maglaj; 
15.2. Da se za 17. sjednicu Općinskog vijeća pripremi izvještaj o radu komisija i brojem i 
sadržajno 
 
 
AD 16. Odluka o imenovanju povjerenika MZ na području općine Maglaj 
 
 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, prelazimo na narednu tačku dnevnog reda a to je Odluka o 
imenovanju povjerenika na području općine Maglaj. Pauza na zahtjev Kluba SDP-a. Dakle na 
16.smo tački i posljednoj tački dnevnog reda na ovoj sjednici. Odluka o imenovanju povjerenika 
MZ-a na području općine Maglaj. Zamolila bih predstavnika, odnosno šeficu Službe da izađe i da 
u ovoj odluci dopuni, u materijalu koji smo dobili da se dopuni prijedlogom, imenima i 
prezimenima osoba za navedene četiri MZ-e. Imate li vi prijedlog, vi možete reći da nemate 
prijedlog pa će vijećnici predlagati. Otvaram raspravu, gospidin Galijašević. 
Vijećnik Firuz Galijašević, pošto vidim da nema prijedloga od Službe, ono što mi ispred Kluba 
SDP-a možemo predložiti postojeće povjerenike da im produžimo taj mandat još na tri mjeseca, ali 
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da ovo stvarno bude onaj ko ne provede izbore u MZ u roku od 90 dana da više ne može biti 
povjerenik. Eto. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, dobro, možemo prvi čuti šta Služba ima da kaže pa vi 
gospidine Fermiću iako je neznam o čemu se radi pa da čujemo.  
Eldina Mehinagić, evo na kraju da vas pozdravim i zaželim sretan rad. Pa ništa ja mislim, mi 
nismo dali prijedloge zato što stvarno nemamo imena i nemamo prijedloga, ali dobra bi bila ideja 
da se već postojeći znači produži mandat u roku od 3 mjeseca kako jeste po Statutu i naravno da 
jedan od zaključaka bude da ukoliko to ne budu odradile MZ-e da to na kraju Služba privede kraju. 
Znači, da to bude fajront i doviđenja. Jeste da to nije obaveza Službe, ali da Služba na kraju 
obzirom da se to poprilično ... 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, ali da znamo da će se to na kraju i završiti u roku ova tri 
mjeseca. To nam je i garancija da će biti okončano. Izvolite gospodin Fermić. 
Vijećnik Hajrudin Fermić, najpragmatičniji način, najpragmatinčnije rješenje je ovo rješenje da 
postojeći povjerenici odrade svoj dio posla i obaveza pogotovo što su zavlačili ovako dugo. Znači, 
da se njima da i jedna vrsta kazne a i obaveze zaista da to urade. Međutim moj je prijedlog da ovo 
skratimo ipak sa 90 na 45 dana. Nisam bezveze izračunao taj broj 45 dana, čak i tamo gdje nikad 
nije ni pokušano može da se stigne sve onako po procedurama onaj a tamo gdje su već neki 
pokušali a znam da jesu pokušalik, praktično u ovim preostalim MZ da to definitivno i odrade. 
Tako da je 45 dana sasvim normalno od dana dobijanja tog rješenja ili donošenja odluke, eto tako.  
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, evo tu je šefica Službe, obzirom da teret pada na njih 
ukoliko se to ne uradi. Slažete li se vi? Slažete se i Vi.  Tako je to i prelaže gospodin 
Fermić.podrazumjeva se ako kaže da se skrati sa 90 na 45 dana, znači da imenovanje samo. 
Izvolite gospodin Bešić. Vjerovatno će govoriti iz svog iskustva i povjerenika i predsjednika MZ. 
Vijećnik Mustafa Bešić, ovo samo dokazuje kako je to jedan veliki problem ko se zauzme da vodi 
MZ-u. Nije samo izabrati ime i evo ga riješili smo problem, bogami breme veliko treba nositi na 
leđima. Zašto ja govorim  ovo kaže nagrade, evo zbog čega. Zbog ovoga. Da se stimulišu ljudi ovi 
što rade volonterski da se nagrade. Ja ću uvijek biti zastupat ću MZ ali da se nađe modus kako bi 
se ljudi koji rade volonterski. Pa zamislite vi, evo ja ću vama kazati iz iskustva. Vodim 8 godina 
MZ-u, 81.82 marke dobijem na mjesečni nivo i to nije redovno, nekad ti uplati,a imam potrebe 
znači u toku godine moramo raditi, ljudi misle..znači ništa, a bil se iko prihvatio za to hajte nako. 
Evo ovdje mi dobijemo, sjedimo ko hadže 100 maraka fino i kući ima nas 15 ni riječ ne 
progovorimo a ovi po MZ-a ja govorim istinu morete vi mene, ja govorim iz svog iskustva. Znači, 
treba stvarno prihvaiti evo meni je žao u nekim MZ, što su se desili zborovi  i riješilo se a evo 
tapkamo u mjestu, vidimo mi sve, koje MZ-e šta gdje je riješeno ništa.. samo došli hajmo da 
promijenimo i neka ide helać sve ali ja nisam za. Evo ja ću vam reći iz svog iskustva u mojoj MZ 
Allaha mi javno govorim, nikad nisam nikog lobiro da mi dođe na mjesni zbog. Rodšao sam nas 
15-16 došao predsjednik hajmo izabrati...evo vam ljudi ja neću više, kažu svi na mene vako pa 
samo ti mi nemamo boljeg. Ovo je javno govorim a ne gledam u nekim MZ-a samo isto ko da 
samo ga skinuti. Pa dajte ljudi ko hoće da se prihvati, ko hoće raditi neka radi. Stvarno je teško, ja 
shvaćam ove ljude, ja..teško je sabrati danas 100 ljudi da ti dođe. 5-10 ljudi sad danas ako 
sabereše, neceć ljudi da te slušaju nema vremena za tebe. Evo ja se divim i želim svako dobro 
ovim koji dođu novi da seizabereu da prihvate ali da rade. Evo toliko.  
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, šta mislite ovo što je gospodin Fermić 45 dana kako se 
vama čini? 
Vijećnik Mustafa Bešić, evo ja kako god, ja slažem se i ovo mi je dobro služba što je rekla da se 
promijeni, mislim da nema više smisla da ostane ovako na ovom da se... 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, šta mislite da ih imenujemo na 60 dana pa bi se moglo 
mislim...ja mislim da piše do 90 dana. Hajte dozvolite mi samo da vidim tačno kako piše u Statutu, 
jel na 90 ili do 90. Do provođenja novih ali ne duže od 90 dana. Znači do 90 dana. Evo dobro 
korigovat ćemo nakon diskusije.  Evo možda smo ovako diskutovali malo više sa mjesta 
uvažavajući gospodine Fermić da li biste pristali na korekciju prijedloga da idemo na 60 dana. Evo 
pošto nam dozvoljava i Statut, ne duže od 90 znači možemo staviti u 60 dana.  
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Dakle da kažem da Prijedlog zaključka glasi dase dosadašnji povjerenici da im se produže mandati 
na period od 60 dana, da se obavezuju da u tom periodu provedu izvore u MZ-a na način propisan 
Statutom Općine Maglaj ukoliko se do ne desi, Služba preuzima odgovornost za provođenje izbora  
a povjerenicima ne mogu biti dati mandati povjerenika za neki naredni period, eto tako. Pa eto opet 
nikad se ne zna šta sutra donosi. Dobro evo korigujem. Ko je donošenje ovakvog prijedloga  jer bi 
trebali. Evo i služba nas podržava dakle ima li neko protiv, uzdržan? Nema niko konstatujem da 
smo jednoglasno usvojili ovakav prijedlog zaključka. 
Glasalo za; Svjetlana Zamboni, Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, 
Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Samir Fetić, Almin Smailović, Firuz Galijašević,Senad Šehić( 
SDP), Mustafa Bešić (samostalni vijećnik), Pero Mamić(HDZ BiH), Elvir Vehabović(samostalni 
vijećnik), Hajrudin Fermić(DF) 
Glasalo protiv; nema. 
Glasalo uzdržanih, nema 
 

ZAKLJUČAK 
 
16.1. Usvaja se Odluka o imenovanju povjerenika MZ na području općine Maglaj; 
16.2. Da se dosadašnjim povjerenicima produže mandati na period od 60 dana, da se obavezuju da 
u tom periodu provedu izbore u mjesnim zajednicama na način propisan Statutom Općine Maglaj, 
a ukoliko se to ne desi, Služba preuzima odgovornost za provođenje izbora. 
 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, prelazimo na vijećnička pitanja i inicijative. Mogu li ja 
prva pa da nastavim sa vođenjem. 
Vijećnica Svjetlana Zamboni, radi se o vijećničkoj inicijativi koja se vezuje za parking prostor 
ispored MSŠ i Gimanzije, naime kao i Prva osnovna škola Maglaj i ove dvije srednje škole imaju 
ozbilja  problem sa parking mjestima koja su namjenjena uposlenicima obje škole. Učenici stariji 
odjeljenja, dakle maturanti dolaze i zauzimaju parking prostor tako da nastavno osoblje ne može da 
s eparkira ispred škole. U tom smislu pokrećem vijećničku inicijativu da se parking ispred srednje 
škole riješi na isti način na koji je riješen ispred Prve osnovne škole Maglaj, to jetse postavljanjem 
znaka zabranjeno zaustavljanje i parkiranje osim za uposlenike i goste da se riješi do septembra, 
dakle do početka nove školske godine. Naravno da se zadužuje i ova Komisija za saobraćaj ali i 
Služba Općinskog vijeća. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, slušamo vijećniku inicijatu koju podnosi gospodin Fermić.  
Vijećnik Hajrudin Fermić, znači imam ja pravo da kažem čime sam prvo nezadovoljan pa onda 
da postavim svoja pitanje. Znači pomenut ću, ponovit ću da nikad nisam dobio niakkve povratne 
informacije niti odgovre na određene inicijative i pitanja, sad izdvajam dvije. Na četvrtoj sjednici 
održanoj 21.04.2021.godine pokrenuo sam inicijativu da se prvom komadantu teritorijalne odbrane 
Maglaj oda priznanje za doprinos u odbrani Maglaja i BiH, na način da se jedna od ulica nazove 
njegovim imenom ili da se na adekvatan način trajno, javno obilježi djelo i lik Sulejmana Hercega. 
Usput da kažem da sam imao preko 100 pisanih praktično tekstova podrške na ovu svoju 
inicijativu i ono što me hajde da kažem zabrinjava je činjenica da Komisija za obilježavanje 
značajnih događaja i datuma nije našla za shodno da se prema ovome odredi, a čitajući onaj 
izvještaj Općinskog vijeća Maglaj vidio sam da ta Komisija ni jednom nije zasjedala, čak nije 
imala ni svoju konstituirajuću sjednicu pa ja ovim putem i evo predlažem Kolegiju. Kolegij jeste 
nadležan po Poslovniku da vrši koordinaciju rada i na kraju krajeva neki nadzor Komisija pa da 
vidi o čemu se radi. Ja koliko znam tamo je predsjednica te Komisije Mubera Havić. Čisto 
sumnjam koliko mi se čini da je bila ne znam, možda se i varam, čisto sumnjam da nije bilo ni 
jednog jedinog  razloga ni argumenta da se ta komisija......ja sam vidio da je bilo nula kod te 
komsiije u izvještaju a da li je ona nekad se konstituriala u ovom periodu ne znam zaista. Tražim 
odgovor, tražim jednostavno da ta inicijativa dobije svoju nekakvu realizaciju ili da s ekaže 
nećemo ništa uraditi ili da se kaže hoćemo na takav i takav način. Druga je podenšena na trećoj 
sjednici 11.03.2021.godine tiče se pokretanja inicijative da Komisija za mlade pokrene aktivnost 
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na izradi strategije za mlade općine Maglaj tamo sam detaljno obrazložio i obavez Općine Maglaj 
da pokrene tu, da donese strategiju a shodno i na osnovu strategije za mlade ZDK  tamo su 
utvrđeni čak i rokovi i prije nego što je ova inicijativa pokrenuta mi smo imali tu jednu obavezu i 
procesi su neki krenuli s mrtve tačke. Ta Komisija je odgovorila meni kad prestanu uslovi te 
zabrane okupljanja tad će komisija svakako da sjedne i da će joj to biti prva aktivnost davno je 
problem korone prestao da bude problem održavanja sjednica ne smao te komisije a evo ništa do 
današnjeg dana nije urađeno. A evo imam sada kratko pitanje, dakle ovo je primjedbe na ono što 
do sada nije urađeno. Da li se i kada planira ovo je Direkciji Cesta ZDK, da li se i kada planira 
sanacija Regionalnog puta Zavidovići-Maglaj na dijelu naseljenog mjesta Čojluk, odnosno 
Ulišnjak. Poznato je da udubljenja na putu predstavljaju stalnu opasnot po vozače i pješake, 
pogotovo u zimskom periodu a to je područje koje i plavi kada je Bosna višeg nivoa. Da li se i 
kada planira izgradnja autobuskog stajališta na istom putu u baseljenom mjestu Omerdino polje 
Maglaj jer je poznato da učenici koji pohađaju škole u Maglaju nemaju apsolutno nikakvo i 
bezbjedno stajalište. Drugo molim odgovor na pitanje ko je poimenično i u kojem iznosu su 
predhodne dvije godine 2021.i 2020.godina uplatio sredstva po osnovu naknade za pogodnost 
zemljišta, tačnije rentu imenom i prezimenom i treće pokrećem inicijativu da se do kraja 
kalendarske godine izvrši numerisanje to jeste postavljanje tabli oznaka naziva ulica u gradu 
Maglaju što je obaveza još iz 2007.godine kad je donesena Odluka o nazivima. Molim da se za 
poečtak ukoliko su potrebna značajnina finanasijska sredsta za realizaciju ovog makar obilježene 
zgrade, kuće na početku i na kraju ulice. Ovo je zaista i praktični problem a da ne kažem 
problem.... 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, dobro je nećemo diskustovati o inicijativama. Mešić.  
Vijećnik Mirza Mešić, ja nisam napisao ali napisat ću, dostavit ću službi pismeno u ovih par dana, 
inicijativa se odnosi na dionicu lokalnog puta koji povezuje MZ Kosova iz koje dolazim sa 
tešanjskom općinom, znači dionica od kamenoloma do Šljivica je u stvarno lošem stanju u 
prokelih par dana pokušavamo sa službom da se to riješi da makar izađu mašine da zategnu taj put, 
da ga dotegnu, dotjeraju. Ljudi koriste taj put idu na posao itd. To je jedna inicijativa, druga 
incijativa se odnosi pošto postoji sve veći problem i po MZ i u gradu na pojedinim dionicama brza 
vožnja, pa dajem jednu inicijativu predlažem da nadležna služba, Načelnik općine da daju stručnim 
ljudima da urade elaborat na osnovu pristiglih zahtjeva o postavljanju usporivača takozvanih 
vezano za brzinu kretanja vožnje,. Ja znam da je više puta ovo pominjano ja tražim da se uradi 
znači generalno na čitavoj općini ne djelimično da ne bi došli do određenih problema zbog brže 
vožnje da strada dijete itd.  
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, Galijašević. 
Vijećnik Firuz Galijašević, na osnovu člana 53.Statuta Općine Maglaj pokrećem vijećničku 
inicijativu prema nadležnoj službi koja je u saradnji sa Savjetom za bezbjednost saobraćaja. 
Problem je velika brzina kojom voze neki vozači na lokalnom putu od magistralnog puta M17 do 
Osnovne škole u Moševcu i obrnuto. Prijedlog rješenja je postaviti vertikalnu signalizaciju sa 
ograničenjem brzine uz povremenu kontrolu Policijske stanice Maglaj kod benzinske pumpe Džino 
i kod osnovne škole.  
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala lijepo. Elvir Arnautović. 
Vijećnik Elvir Arnautović, ovako imam jednu incijativu, jedno pitanje. Inicijativa se odnosi na 
lovačko drušvo Soko Maglaj ali već sam vidio da su jučer imali neku akciju koja se odnosi na 
divlje svinje i pojavu u starom dijelu grada i već smo prema njima pokrenuli jedan zahtjev i vidim 
oni su to već jučer pokrenuli ali svakako ću podnijeti. Znači u zadnje vrijeme  se pojavilo veće 
krdo divljih svinja i uništava usjeva gore u starom dijelu grada. Drugo vijećničko pitanje se odnosi 
prem Elektrodistribuciji poslovnica u Maglaju. Ima jedan dio u Starom gardu gore od trafostanice 
pa do ulice Ibrišima Obralića u tom tijelu onaj su stare žice i prilikom svakog jačeg vjetra dolazi 
do prekida napajanja električne energije pa ovim putem ih molimo znači da u okviru svojih 
mogućnosti izađu i urade taj dio. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala lijepo. Da li je bilo još. Bešić izvolite.  
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Vijećnik Mustafa Bešić, moja vijećnička inicijativa radi se o Domu kulture u naseljenom mjestu 
Domislica. Dolaskom mojim kao predsjednika MZ-e zatekao sam stanje da je Dom kulutre ostao 
bez električne energije. Moram ovjd emalo da obrazložim o čemu se radi. Prilikom povratka znači 
novošeherskog kraja, Domislice dom je imao električnu energiju, međutim urađen je priključak i to 
je  ferceralo  niko nije provjeravao, dok nam nije došla osoba i isključila struju. Ja sam otišao da 
provjerim ovdje u elektrodistribuciju, nastao je jedan problem koji nikad nije uvedeno nije 
registrovano tamo. Niti jedan račun nije uplaćen. Znači nama je priključena struja, 15 godina 
isključena. Šta se desilo? Na namšem novošeherskom kraju djeluju dvije elektrodistribucije i 
normalno onaj problem što nemaš ga ne provjeravaš ga. Evo npr.javna rasvjeta ko je u tom 
mandatu presdjenik MZ onzavrši i preda, međutim mene je zadesio taj problem i ja sam provjerio 
u elektrodistribuciji nikad niti jedan račun nije plaćen. Nakon 5 godina ugovor tamo stoji mora se 
novi priključak platiti. Evo s tim istekao nam je pravo, mi nemamo sredstava to košta oko 1300 
maraka, evo ja ovim putem tražim od  Općine Maglaj, načelnika da se pomogne da priključimo da 
ima dom kulture struju bez struje u domu nemamo nikakve aktivnosti ne možemo održati ništa. 
Potrebna nam je struja. Zadesio nas je belaj nećete vjerovati, 20 godina smo imali struju i sad je 
došlo da se isključi. Problem je tu gdje jeste, znači ja sam provjeravao sve međutim moram se 
platiti novi priključak, 5 godina je prošlo od...eto toliko. Imam nešto sam ja napisao mislim da si ti 
mene otprilike saslušala.. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, gospodin Bradarić. 
Vijećnik Mirza Bradarić, ja također imam jedno vijećničko pitanje ali prije nego što postavim 
malo ću se referisati na predhodni mandat Općinskog vijeća. Naime o čemu se radi. Mi smo u 
predhodnom mandatu svake godine imali informacije iz osnovnih škola, iz srednjih škola o upisu 
učenika u prve razrede, učenju, vladanju itd.itd. međutim kolega Muhamed Hrnjić koji je bio 
također vijećnik u predhodnom mandatu je svake godine kada je ta informacija pojavila na 
dnevnom redu tražio od menandžmenta MSŠ Maglaj da upišu barem jedno minimalno ili 
eventulano dva odjeljenja tekstilnog smjera. Zašto iz jednostavnog razloga zato što je bilo potrebe. 
Naime tada smo a evo i dan danas koliko ja vidim imamo tri tekstilne firme i firme koje imaju 
zaista potrebe za školovamim kadrom. Šta se prije dešavalo, dešavalo se to da učenici završe 
trgovačku, frizersku ne mogu naći posao pa idu na prekvalifikacije da bi se uspjeli zaposliti u 
jednoj od te tri krojačke firme i to je zaista bio uvijek problem, međutim Općinsko vijeće pogovoto 
naročito kolega Muhamed Hrnjić nije naišao na razumjevanje tadašnjeg menandžmenta MSŠ 
Maglaj. Znam ja neke razloge ali ne bih sada da ih spominjem. Šta se sada dešava. Isti taj problem 
očigledno ja neću ništa prejudicirati zato ću i tražiti ovu informaciju. Isti taj problem se sada 
dešava i u Gimanziji Edhem Mulabdić Maglaj. Prije nekoliko dana čuo sam da je nastavničko 
vijeće zvanično donijelo odluku o ukidanju jednog od najprosperitentiji smjerova u gimnaziji a to 
je Informacijsko komunikacijsmi smjer. Svi mi zaista zamo kolika je zainteresovanost učenika za 
taj smjer, evo prije par dana , pretpošlog vikenda je održan i IT Challenge, nešto što je na ovim 
područjima zaista ono wow što bi se reklo. Imamo već neko vrijeme datira u Maglaju postoji i 
firma Nsoft koja zaista zapošljava mlade ljude, daje im dobre uslove, daje dobre plate a taj smjer u 
gimanziji je bukavlno obučavao taj kadar koji bi odmah poslije završetka gimanzije mogao početi 
raditi u svom gradu ostati i dobru platu zarađivati. Nekoliko godina već. Unazada nekoliko godina 
svi mi kukamo kako naši učenici kada završe 9 razred idu iz Maglaja u određene škole, upisuju u 
Tešnju, u Žepču. Ja sam razrednik 9. razreda nekoliko njih ima namjeru nažalost ne puno učenika, 
nekoliko njih ima namjeru upisati gimanziju u Maglaju. Međutim sada kada su čuli tu informaciju 
većina njih je odlučila da gimanziju upišu ili u Tešnju ili u Žepču, nažalost poražavajuća činjenica 
evo vjeruje i kolega Arif ima djevojčicu koja završava drugi razredi ona vjerovatno je tužna kada 
je čula tu informaciju je dosta njih je htjelo upisati taj smjer. Sada da se vratim na to vijećničko 
pitanje. Zamolio bih Službu za  drušene djelatnosti da uputi jedno pitanje gimanziji Maglaj da li je 
zaista istina da je nastavničko Vijeća donijelo odluku da se ukida informacijsko komunikacijski 
smjer i ako je istina. Koji je razlog. Zamolio bih da rok za odgovor na to pitanje bude maksimum 
10 dana kako bi se mi mogli kao Vijeće pripremiti za eventulano inicijativu kako bismo došli do 
nekog pozitivnog rješenja da se to zaista i ne desi. Toliko. 




